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And we felt that he was not being truthful about a lot of things,
things happening in the office, and things like that.

Anything specific come to mind that he wasn't being truthful on?

This has been five, six years in many cases. [ will tell you that one
consistent problem is that Oliver would go and meet with another
office, usually with leadership, and they'd discuss something, and
then he'd come back and he'd tell the leadership team in the office
that this is what was discussed, and we'd find out after the fact it
was like, no, that didn't happen. That was happening with some
constituent service stuff internally, and it just became an ongoing
issue. He also wasn't present a lot in the office in the last few
months I was there. I'd hear from Rachel, I'd hear from Beau
Brunson, who was legislative director at the time, that they didn't
know where Oliver was. He'd disappear for four or five hours. And
just very odd behavior that wasn't present those first two years.

To sum it all up, it became a different office in the middle of 2013,
and it's hard to put my finger, say exactly what happened. And part
of it was driven by David wanting to focus kind of ... I think that
he needed to devote more time to himself personally to improve
his relationship. He had bought a new house and he wanted to
focus more on that because he had been running hard for, by that
point, close to six years, and he needed to take a break.

But I think that was only one part of it. And again, I was mostly
2,000, 3,000 miles away in Arizona, and I didn't see the day-to-day
interactions. I came out a few times, or I'd see David and Oliver
back in Arizona, and I'd hear a lot about this secondhand. So I just
want to emphasize that, that a lot of this stuff was secondhand in
that case, but in my interactions with David and with Oliver in the
middle of 2013, you could start to see a change.

Let me ask you a little bit more about that. So you were based out
of the Arizona office?

Yes.
And who were you reporting to when you started and eventually-
When I eventually, when I left ... Or excuse me, when started, |

reported to Ernestina Borquez-Smith, who was the Constituent
Service Director, and I believe she's still there. And then I also
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reported up to Kevin Knight, and then I reported to Matt Tully and
Oliver my last seven, eight months there.

As time goes on, who's reporting to you?

This is kind of one of the issues. There wasn't a clear org chart or
chain of command. You had that in the first two years, but it
became kind of muddled. Kevin Knight never really reported to
me. I'll just be honest; my title of Deputy Chief of Staff in
retrospect seems more honorific than anything, than operational. I
think they needed that so that when I was representing the
Congressman or they felt having that title carried weight, and 1
think that's mainly why they gave it.

How frequently was Oliver in the District office when you were
there?

It all depended. He could be there as frequently as once or twice a
month. When I first started, it was usually once every other month.
And then, towards the end of our tenure, it became about once a
month.

I guess I'm trying to get a sense for how closely you were working
with Oliver, either over the phone, through email, or in the District
office?

Very closely towards, especially my last eight, nine months. I was
frequently in touch with him usually once a day at least.

Let me ask you about other folks in the office. Is there anybody
else either on Representative Schweikert's current staft or former
staff that you keep in touch with?

It's really only Rachel Semmel; actually there was an intern for
David who was way past my time. She wound up working for
CVA and stays with them in Koch Network, but I didn't work with
her. And David actually found out after the fact she worked with
David, and she was hired by somebody else.

Who was that?
Her name is Kara Blasier. She was, again, an intern I think 2015,

and I never knew her working or her capacity for David. I'm trying
to think... I touch in with Ernestina once in a while.
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How about Beau Brunson?

I have not talked to Beau since I ran into him on the Hill three or
four years ... it's been years since I've talked to him. Ryan White I
touch in with every once in a while, but it's been probably six,
seven months since I've talked to him.

Do you remember the last time you talked to him?

Again, it was awhile. It's not any time recently.

Prior... was it prior to probably November, 20177

Yes, yeah.

How about, you said Kat. Do you keep up with Kat at all?

I will email with her every once in a while, but I haven't verbally
spoken to her since the middle of 2017. T don't recall speaking to
her verbally.

Has anybody reached out to you about the OCE's investigation?

No, no.

Have you spoken to anybody about coming in here for an
interview?

No. Well, let me back up. I did speak to my counsel at CVA about
coming in here.

Okay.

So I want to be clear, though, I haven't spoken to anybody in
Schweikert's operation about coming in here as of right now.

So nobody who's affiliated with the office or the campaign?

Nobody affiliated with David's office or campaign, to my
knowledge at this time. I don't think my counsel and my, just to
clarify, my immediate supervis- One of my people who manages
me as part of the Koch Network is working for David. I don't have
any knowledge of that.
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At some point in time, did you ever read an article published by the
Examiner that was titled-

Yes.

-A Lot of Cash is Flowing to David Schweikert's Chief of Staff,
Oliver Schwab? So you have seen that?

I have read that, yes.

And this article, it's November 2nd, 2017. Has anybody reached
out to you about this article?

I've had people, a lot of people ask me questions about the article
in Arizona, in my office, as saying “what's the deal here? This is
crazy. Candidly, what is David thinking? What is Oliver
thinking?” There was a lot of shock to that. And when I saw that,
and when I started hearing about and seeing some of the things that
was happening with the MRA and with the campaign account,
candidly, a lot of people that I'd worked with in the campaign
capacity -- and when I say work with, like volunteers and reporters
and stuff -- were kind of shocked because I have to tell you from
2011 to 2013, this stuff was not going on. It was a much more
frugal, spendthrift -- I think's the right term -- operation. Our goal
was to return a significant amount of money back to the treasury so
we could say in a tough race that we're giving money back.

When we were on the campaign, I mean we were incredibly cheap.
I worked out of an office with black mold. We used open source
operating systems so we didn't have to pay for licenses. We refilled
printer cartridges. Every dime was stretched to the limit, and to see
this and to see some of that was very shocking. And so I naturally
had a lot of people that I knew from Arizona or worked with or
worked around on the Hill that were like “what the heck is going
on here.” And internally, too, within AFP and CVA since we
worked with David.

Have you talked to... have you spoken with anybody who was
either a current or former Representative Schweikert staffer about
this article?

I talked to Rachel about it.

Tell me about that conversation.

13

18-2234_0200



10
11
12
13
14
15
16

17
18
19
20
21

22
23

24
25
26
27

28
29

30
31

32
33

34
35

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

We were both, we were both kind of surprised that it had gotten
this bad; that that behavior which ... we'd seen some of the stuff on
the FEC report, we'd seen some of the stuff on the MRA, and that
it had gotten that bad and that somebody had kind to totaled it up
and done that.

What you do mean when you say you saw stuff on the FEC
website or the MRA?

Well I mean, as part of my job, I check in to see how much people
are raising, what they're spending on. I don't want to say it's like a
hobby of mine, but just in the world I work in, it's something you
want to keep track of. So I check in to see how David's
fundraising, and it was surprising to me that David started ... or the
campaign, whoever was in charge of the account. The thing that
when I was working on the campaign and I was working in the
office, Joyce Schweikert, his wife, for most of the time, controlled
all the campaign books. And she was very tight with the money.

There were a couple mistakes made in 2012, and they made a
decision to move to Huckaby Davis Lisker. And from there, Joyce
lost control over that account. And if I recall, I think it was first
quarter, second quarter of 2013 where Huckaby Davis Lisker took
1t over.

And what are the mistakes that led to Huckaby Davis Lisker
getting involved?

It's hard to remember specifics. I think it was how she coded some,
she coded some disbursements as receipts. And just some honestly
what 1, this is just my opinion, felt were kind of minor things at the
time.

So back to this article. You and Rachel discussed it. You said that
you were both sort of surprised by this-

I mean, when we say surprised that how bad it'd gotten, candidly
we were not surprised that this was going on.

Okay. Why wouldn't you be surprised this is-
Again, like I'd said, we'd seen some of this stuff on the FEC

website and whatnot, and just that there was nobody in the room
anymore with David that would be restraining this type of behavior
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by Oliver. Previously, you had Matt Tully, you had Susan Marshall
who was Deputy Chief of Staff for a while, and her role as Deputy
Chief of Staff was much different than mine. I would consider her
more like a COO of the office. And Joyce, Schweikert's wife, was
very, very careful with the campaign dollars; didn't allow a lot of
unnecessary spending and things like that. And she would have
been questioning a lot of those expenditures.

So without people, without Matt, without candidly too, Rachel,
who was very press-focused and saying, "Okay, this is all public
info. This is going to blow up on you, Oliver, if you're doing this,
not to mention it's just flat-out wrong," it wasn't ... Without
anybody kind of really overseeing Oliver, and David had trusted
Oliver so much that it didn't completely surprise us that it was
happening. We were surprised how bad it got.

Had you ... so this article, again we're talking about this Examiner
article from November 2nd, 2017, it talks about Oliver using MRA
funds out to a trip to Arizona ...

Mm-hmm (affirmative)

... Super Bowl weekend, 2015. Had you and/or Rachel seen
instances in which Oliver was using MRA funds inappropriately?

While I was in the District, when I was working for Congressman
Schweikert, I do not recall a specific time where I saw him directly
using MRA funds in a way that was inappropriate, illegal, or
anything like that.

There's some discussion in here about office supplies, problematic
office supply purchases. Did you see anything-

Candidly, I thought that was the strangest part, because when I
worked in the office we had a Staples account, and then it was the
... I forget the name, the House Office Supply. I didn't understand
why those expenditures were being made.

Did you or Rachel ever talk to any current staffers about this
article?

I don't recall speaking to anybody about this article.

Have you ever talked to Philip Wegmann?
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Now, I'm going to be clear here, as part of my job I speak to
reporters. You can see that I've spoken a lot to the Examiner, but
I'm not going to go into any specific conversations I have with
reporters. It's protected. So I have spoken to ... again, you can
Google me. I speak to a lot of reporters, and I have spoken to
reporters at the Washington Examiner, but beyond that, I'm not
going to go any further on that.

Have you spoken to reporters at the Examiner about
Representative Schweikert ever?

I have spoken about him in regards to his support of V.A. and
other matters. But again, I'm not comfortable going into those
because of the First Amendment, and my job in dealing with the
press, that's kind of a sensitive area.

Well let me ask you... this article quotes a couple of sources. Do
you know who any of those sources are?

I can guess, but I'm not going to speculate here. I want to be clear,
this is actually an area going in this realm here, where I'm not
comfortable discussing, because of First Amendment, because of
the nature of the free press, that's an area where, that's a line I'm
not going to cross.

Okay.

This is all ... As you guys are all aware, I respect what you're
doing. This is all public info and this has been sitting out there for
a while.

Well let me ask ... You said you hadn't talked to ... I just want to
make sure I've got this right. You hadn't talked to anybody, any
current staffers about this article?

No.

Besides Rachel, anybody else? Any former staffers or anybody
associated with the campaign?

I think that I mentioned it to Kara Blasier.

And that is the former-
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Intern.
Intern.

And I did, I think, just basically ask ... I don't know what his
current involvement, if any, with the campaign is. Chris Baker,
former general consultant, he took a big step back in 2013. I don't
recall specifically what we said. I think it was more of a 'what the
hell's going on, Chris' type conversation. But we did, I think,
speculate about why it came out now. But beyond that, T haven't
spoken to Oliver, I haven't spoken to David about it. I haven't
spoken to Kat. Nobody that I'm aware of who's a current staffer,
I've spoken to about this, that I can recall right now.

Let me change directions a little bit. You and Oliver both leave the
official Congressional office at some point ...

Yes.

... in two thousand and-

12.

2012. You joined the campaign, he joins a Super PAC.
National Horizon, yeah.

Why do you ... I'll ask you first. Why do you leave to join the
campaign?

Oliver had left previous to me. There were some people that were
put in charge of the campaign that were engaging in some
behaviors that were hurting the campaign. You can go online and
see it. They were booing Mitt Romney's son at a Republican event.
They sent a spy over to Congressman Quayle's campaign; just
really childish stuff. And David and Chris Baker needed somebody
who was an adult, I guess, to supervise the campaign, and they
asked me and Garrett to go over, to take a leave of absence from
the office.

Both of you.

And we went over for approximately three months to do that and
run the, manage the day-to-day operations of the campaign through
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to August. And when I say manage the campaign, my role was
very much keeping the trains running on time, making sure the
office is open, it's well stocked, volunteers were coming in, people
were making phone calls. I didn't have any real role in mail
development, television buys. I had no visibility on the campaign
bank accounts. I didn't have signing authority on the campaign at
that time. All I had was a campaign credit card, and Joyce
monitored that. Anytime I'd buy something, she'd get an alert on
her phone and usually would call me right away and ask me about
it. So my role as Campaign Manager was much different than, say,
my counterpart or opponent, however you want to call it, on the
Quayle campaign.

You mentioned National Horizon. Why does Oliver leave for
National Horizon as opposed to joining on the campaign?

I can't speak directly to why that decision was made. I can
speculate, again emphasis on speculation, that it was primarily
because that he could effectively manage that organization, and
that it was going to be an important organization in several key
races in Arizona. Beyond that, [ was never told directly by David
or by Chris or Joyce this is specifically why we put Oliver over
there. And it wasn't, they didn't even have decision rights over who
went over there. It was, I want to be clear that why they were okay,
is a better way to say it. [ want to be very clear on that because it
wasn't their organization. And Oliver went over there, and there
was a firewall between us and him on what he was doing over
there during that time.

Did you have any communications with Oliver during that time?

There were several times where he received a campaign inquiry
from a donor or somebody that he previously had contact with that
he would refer over to me. He did call couple times about a
lingering matter that he had not tied up as Chief of Staff, but he did
not discuss anything that National Horizon was doing in regards to
our race with me.

Did he discuss anything that National Horizon was doing with
anyone else on the campaign?

I can't, not to my knowledge. Again, if he was, I was not aware of
it.
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You said something about a firewall. What was the, tell me how'd
the firewall get set up?

As you know, Super PACs, outside organizations can't coordinate
with campaigns that they may or may not be supporting, and that's
basically the FEC rule.

I'm curious, just more specifically with respect to Oliver and
National Horizon and the Schweikert campaign, how did that get
set up in the 2012 campaign?

All T was told was you can't talk or coordinate with Oliver.
Who told you that?

I believe both Chris Baker and David Schweikert told me that
directly, and they were very clear about that.

Can I back up a step and ask you just how does National Horizon
get formed?

I can't speak to any of that. I know that there was another
consultant running it, a person who I had met at the time. I have no
idea who-

Was that David Satterfield?

That was actually ... I've worked with David on other things. He
was the campaign accountant. I have no idea who-

You don't know who else was working at National Horizon?

Believe that there was a gentleman who was a media consultant,
Nelson Wartfield. But beyond that, I don't know who else was
working with them on that.

Do you know how Oliver got connected with anybody at National
Horizon?

I can't speak to that. All those decisions were made before I was
moved over to the campaign side. We were told on the official side
when he did make that move to reiterate it about this is Oliver's
new role, he's not with the official office anymore. He's not
working on the campaign anymore and we need to go from there.
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I asked you this before but I want to make sure I have the timing
down. So pre-May of 2012, you're not really involved in the
campaign in any ... certainly not an official capacity, but-

Other than attending events, I do recall that prior to me taking over
the campaign, my grandparents actually did host a fundraiser for
David. But that was, again, my grandparents hosting it. I was not ...
I would even hesitate to call myself a volunteer. I would attend
these events in my own personal capacity after work hours; just
kind of be there to observe, and that's it.

And then as of late May, 2012, you officially joined the campaign?
Yes.

You were paid by the campaign?

Yes.

And who were you reporting to?

Well, David and then I worked with Chris Baker, the general
consultant.

Who was reporting to you? You mentioned Garrett Archer.
Garrett Archer, and then some volunteers.

The individuals that you said had caused these problems, I think
you mentioned a spy in the Quayle campaign and the booing to
Mitt Romney, who was responsible for that? Who on the
campaign?

Who...

I guess what I'm trying to get at is when you came onboard, the
individuals who were responsible for those acts, were they still on
the campaign at that time?

They were all terminated by that point if I recall. I think one or two
of them who weren't kind of directly involved, they hung around

another week. But then within a week, they were all gone.

Who are those people?
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I've been struggling to come up with their names. If you Google
them, you'd find their names. It's hard to even recall specifically
who they are. They were involved a lot in Ron Paul's operation.
That's all that I specifically remember.

You mentioned that for the campaign you were working out of a
small office and I think you said it had mold problems. Where is
that office located?

It's off SR, State Route 51 in Arizona. I think it's Cactus or Bell;
forget the exact crossroads, but it's right off of 51. It was in a strip
mall, a very run down strip mall.

You started talking about your duties on the campaign. Can you
talk to me a little bit more about what you were in charge of?

I was in charge of running the phone banks, running the door-to-
door operation, ensuring that thank you cards went out, ensuring
that campaign meet-and-greets were properly set up, ensuring that
David got to campaign events on time, that he was prepared and
knowledgeable. The big thing was just the grassroots operations
and the working with Garrett on that: phone banking, door-to-door
personalized mailers and things like that. Volunteers getting fed.
Some of our contractors outside of the paid media and fundraising
realm were paid on time as well.

2

So campaign finances. What's your involvement in campaign
finances?

I had no signing rights. I had no visibility on how much money
was in the bank account. Again, all I had was a credit card.
Occasionally, somebody would come and drop off a donor check.
I'd make sure it'd get to Joyce, and that was the extent of it.

So you didn't have access to campaign bank accounts?

No.

Do you know where the campaign had bank accounts?

[ can't ... Maybe one of the banks might have been Metro-
something, but again, I can't recall specifically.

Metro Phoenix Bank?
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That might have been one of the banks.
Do you know if Chase was the other one?
Maybe. Again, this was some seven years ago. [ don't recall.

It's Joyce who's managing the incoming donations and the
outgoing expenditures?

So when I say 'manages’, she wasn't raising money specifically.
We would, if somebody came and dropped off a check, I would
make sure it got to Joyce. Same thing with others who were
helping to raise money.

But she's also, she's a signer on the bank account.
She was, yes. David and her I think were the only signers.
You don't know if there was anybody else?

Again, not to my knowledge. There might have been ... That was
an area where it was very opaque to me.

Why was it opaque?

Well, I think that Joyce and David had put a lot of their personal
money in there, and I think, not wrongly, they didn't want money
going out, they didn't want people that ... They didn't want money
going out that shouldn't have been going out. They didn't want
people that could potentially misuse funds having access to it. And
I think, too, on David's part he didn't want a situation where he has
a staffer or somebody at this time that hadn't worked a lot with him
having access to that.

You mentioned that David had put in a lot of personal money. I'm
wondering what you're referring to.

The loans he made to the campaign.

So you volunteered in 2010, and were more formally about 2012.
So prior to the 2012 campaign, Representative Schweikert had, 1
think, loaned the campaign over $500,000.

I think that's right, yeah.
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Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:
Former District Staffer:
Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

What discussions did you have with either Representative
Schweikert or Joyce about those funds?

I didn't have any real discussions. They made them without telling
me. [ found out, I believe, after the fact, saying I think it was ...
Again, I'm not 100 percent clear on this. It was either Chris, it
might have been David telling me this, but I found out after the
fact. They didn't tell me that they were going to make any loans.
There was I recall one loan made in the last weeks of the
campaign, and David didn't tell me that he was going to do that
beforehand.

So you're referring to loans that were made in 2011, 2012, with
respect to the 2012 cycle.

That one loan I'm referring to, if I recall, was August, 2012
towards the last weeks of the campaigns, and I wasn't consulted
beforehand.

You weren't consulted beforehand. How did you become aware of
it?

Again, I'm not 100 percent on this. It was either David or Chris
Baker told me that they'd made the loan and there's probably going
to be a news story on it because we were in the cycle where within
48 hours, you had to make notifications. I forget the specific...but
it was going to come out very quickly because of reporting, and I
was just given a heads up about it.

Was anybody else given a heads up?

I don't recall who else was.

What was the response to any of the media coverage?

It was very intense at that point. I don't recall anything specific. I
think that somebody did, I think that some reporters tried to frame
it as act of desperation; that David felt he was going to lose and
that's why he did that.

Do you know what prompted the ... And so, I'm happy to show you
this. I can also just tell you that there was $130,000 loan that was

made on, it's August of ... August 22nd, 2012 there's $130,000
personal loan. Is that what you've been referring to?
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Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Yes.
Okay. What's the money spent on?

That, every dime of that went to TV and mail. It was a very intense
part of the race. The opposing campaign during that time had, its
super PAC had gone up with a very large buy and we were getting
outspent; we were really getting pounded. We did start to see some
slippage in our polling, and David and I, again knowing this after
the fact, I think David and Chris Baker and probably Joyce felt that
they needed to spend that money to match the Quayle campaign
and their super PAC supporting them more dollar for dollar. I think
that was the impetus for that. But again, I wasn't involved in the
initial discussion. I only found out that after the fact, and I'm
honestly more speculating about the exact reason for that.

Do you know specifically where that $130,000 came from?
No idea.

Was it your understanding it was from Representative Schweikert's
personal funds?

It's classified as personal loan. I have to assume it's from some
personal account of his. What specific account, I'm not aware of.

So you don't know if it's ... Was there ever any discussion about
liquidation of a retirement account or just pulling this from
savings, or-

I might have heard an ofthand remark about the retirement
account, but again, I have no direct, specific knowledge of where it
came from.

How about in your time on the campaign, did anyone ever talk
about Representative Schweikert receiving a bank loan for
campaign funds?

No, I don't recall hearing anything about a bank loan or a line of
credit. But again, it could have been discussed but I don't recall

hearing anything about that.

Do you have any insight into ... Well, let me back up and I'll ask
you this. So David is a, Representative Schweikert, excuse me, is a
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Jeffrey Brown:
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... He's working for the state of Arizona. I believe that's up until

2007, at which time he resigns. And between 2007 and 2010, he's
not employed by the state of Arizona anymore, was not an elected
official. Do you know what he's doing during that period of time?

So when he resigned, he actually wasn't working for the state. He
was working for Maricopa County; he was the county treasurer.
And I believe after the 2008 campaign he restarted his real estate
business, and he was buying up a lot of homes turning them to
rental properties.

I guess what I'm trying to get at is what insight you had into the
fact ... Let me say this first. Before that August 22nd loan, do you
recall there being a loan made to the campaign, a personal loan
made to the campaign in December of 2011? I know you weren't
on the campaign at that time.

The only knowledge I have on that is seeing it in an FEC report.
Nobody mentioned to me at any point why it was made, where the
funds came from. The only time I saw that specific one was on a
FEC report.

Because we've got $230,000 worth of personal loans that's
occurring in less than nine months, and I'm trying to get some
insight-

That's actually, to be honest with you, for wealthy individuals
running for Congress, it's not that all uncommon.

Well let me ask you about that. You say Representative
Schweikert's a “wealthy” ... are you implying he's a wealthy
individual?

I mean based on his publicly available financial, he’s worth I think
up to six, $10 million. I don't recall, but I think you could argue
over what defines wealthy, but I think it's fair to call him a

wealthier individual.

Did Oliver Schwab, did he ever loan Representative Schweikert or
his campaign any amount of money?

I don't have any direct knowledge of him doing that.
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Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Aside from your direct knowledge, have you ever heard anybody
talk about Oliver loaning either Representative Schweikert
personally or his campaign any amount of money?

I think Oliver complained one time about having to buy something,
it wasn't a big amount of money, for David and not getting
reimbursed. But it was a ... [ don't remember the specifics but it
was a very minor thing. And that's, again, all I can recall right now.
That was kind of more, I think, venting out of frustration over
something, but I didn't hear anything about it after that. I think it
just was ... [ don't even have specifics on that.

Do you remember what the thing was?

I think it might have been like an airline ticket or something,
something campaign related. I don't recall specifically, but it was a
very minor thing in the scheme of things. That's not ... I don't recall
any conversations right now.

Do you remember roughly what timeframe that conversation
occurred?

End of 2012, 2013.

Let me see if I can jog your memory a little bit. So we talked to
some other individuals and they indicated, I'll just quote them. It
says "Oliver expressed on several occasions that he did things for
the campaign and David owed him thousands of dollars that he had
personally put out for different things." Another staffer said, "At
one point I was told that he donated or loaned the campaign a
relatively significant amount." Another individual said, "Oliver did
occasionally complain that David owed him money. I do remember
a couple of times where he brought up something in excess of
$30,000." Any of that help jog your memory?

So I'will say that Joyce and David, at times, it was difficult to get
reimbursed, and you have to kind of track down Joyce and you
have to track down David and repeatedly ask them. And that, I
think, just goes back to their frugalness and the spendthrift attitude
they had during that time. And they were ... they wanted to ...
Sometimes there's an issue where somebody hands you an invoice
in the campaign and it's not what you agreed on or you're
suspicious of it, and Joyce and David wanted more context on it. I
think that during that time, and I experienced this a few times
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Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

myself on the campaign, things were not reimbursed in a timely
manner and Oliver might have been expressing that.

But I'd also say this, is that Oliver was prone to hyperbole, and that
$30,000 or whatever number was being thrown out there could
have just been as low as $300 or something like that. It could have
been a dinner that Oliver had to pick up that he wasn't reimbursed
for quickly. I found when dealing with Oliver, especially towards
the end of my time there, that there's usually some hyperbole
involved in that.

Have you talked to Representative Schweikert ever about concerns
that you had with Oliver's management style?

No.
Has he ever raised any issues with you?
No.

Individuals on the campaign, where are individuals on the
campaign performing their responsibilities? Everybody's in that
office that you-

Primarily. There were some volunteers working out of a north, far
north Scottsdale in Fountain Hills. They'd come into somebody's
living room and do some stuff, and occasionally David and Joyce
would drop in and have them do ... There was one big project
called the Wife Letter. Large parts of that were produced outside of
the campaign office by these groups of volunteers in north
Scottsdale and then Fountain Hills.

What's the Wife Letter?

The Wife Letter was the bane of my existence the last month I was
on the campaign. It's this elaborate letter that is from Joyce to other
female voters about David. It's custom printed, it's put in a nice
high-quality envelope. It's probably the only thing on the campaign
that David and Joyce weren't frugal about, and it was stamped.
Normally on a bulk mail piece, with postage and everything I think
you're spending 35, 33 cents, I forget the exact number. I get it
mixed up because I have a non-profit stamp now through my
group, but this was usually about $2.50 and it was a big project.
And large parts of that were done, managed primarily by Joyce
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Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

outside of the campaign office. But then parts would be brought in
and we'd help out with it.

How often would you have been around Oliver when he was
performing political activities or he was doing campaign related
activities?

During my last part of the time I was there, last seven, eight
months... Just let's say that post-August, when I went back to the
office, pretty frequently after hours. I started...attended more
fundraisers with him, campaign lunches, things on the weekends.
I'd travel with him and David to fundraisers. So pretty frequently
after that timeframe.

We've spoken to a couple of other staffers who have indicated that
Oliver would perform campaign or fundraising activities in
Representative Schweikert's congressional offices, so in the
District or official. I'm curious what sort of campaign or
fundraising activities you saw him perform, either at the Scottsdale
official congressional office, or the D.C. oftice?

Let me tell you, in the Scottsdale office with Ernestina there, for
the most part, as far as I can recall, she would not allow that. We
actually opened up an office outside the district office but nearby
so that we had a place where Oliver could go and do that, and so it
wasn't in the District office.

Was that office opened because of any issues with Oliver
performing work in the District office?

I think it was a desire to avoid political work, the temptation to do
political work in the District office.

Have you ever seen Oliver do any sort of political work in that
office? In the Scottsdale office?

If he was doing political calls, he'd go outside. And again, it might
have happened. What I normally remember him doing is stepping

outside and taking those calls.

How about writing or sending fundraising emails? Did you ever
see him do that in the office? The Scottsdale congressional oftice?
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Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

I wasn't standing over his shoulder while he did it, but I can't, I
don't have ... There might have been a specific instance where he
did it, but I don't recall seeing him specifically doing that stuff.

Did you learn of him doing it after the fact?

With a lot of these things, I've heard second and third-hand things
that Oliver was doing this or that in the D.C. office. But again, I
want to differentiate between me specifically seeing this and then
staffers mentioning it, 'oh, Oliver's doing this or that' during that

29

Which staffers have you heard from?

I heard some of it from Beau Brunson, from Rachel. Matt Tully
complained once or twice about Oliver kind of getting close to the
line on that. But I know that there was an effort to ensure that,
look, the NRCC which is just over here, has call booths and stuff.
If you need to do that stuff, go and do it there.

Do you specifically recall the concerns that Matt raised to you?

There was just some general concerns from a lot of the D.C. staff
about Oliver pushing the envelope and trying to push the line, and
having to keep him in check on that. And that kind of goes back to
the dynamic that I talked about earlier, is that it was a different ...
There was a very locked down environment on spending during
my time in the official office. My first time I went out here, I had
to stay at a hotel near the Pentagon, the Americana, which is one of
the cheapest hotels in D.C. Every receipt I had was heavily
scrutinized by Susan Marshall. It was a different office then.

You said that you specifically remember Matt Tully raising
concerns to you. I'm just wondering if you remember the concerns
that he raised.

Specifically about Oliver pushing the envelope in terms of wanting
to do certain things in the office that could have been considered
political, whether it's a specific situation with a specific outcome, I
can't recall that. But I do remember Matt kind of just saying
Oliver's trying to push the envelope, which is kind of part of his
personality there.
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Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

How about Rachel? What's Rachel ... You said there were a couple
of staffers who are second, secondhand telling you that they have
concerns about Oliver. What's Rachel saying?

Rachel raised similar concerns about Oliver, again going back to
what I said earlier about him being out of the office a lot, what was
he doing. And then again, generally kind of pushing the envelope
on things.

And the pushing the envelope relates to pushing the envelope on
political activity in the congressional office?

There's that. There's that, wanting to do certain things. Not even ...
using the term politically more on the political front in David's
political career; wanting to do things there that aren't necessarily
an ethics issue, so to say, but more of a 'this is where David's
going' type thing. And Oliver generally is the type of individual
who kind of bucked up against structure and rules and stuff. Like
hey, this is how we handle this process.

One thing that I know that was frustrating was that Oliver would
have a conversation with somebody about helping him with
something, and David would be there and it'd either get back to
Rachel or Matt, and sometimes they'd have concerns about can we
really be doing this. And it just was frustrating to them because
they felt it was, again, another example of Oliver pushing the
envelope.

What do you remember ... You mentioned Beau, Rachel, and Matt
raising concerns. Do you remember any specific concern? Any of
them ever say anything like I think Oliver's violated this rule or
that rule?

I mean, it wasn't like they were reading from a rule book, saying
you violated section so-and-so of House Ethics. It was just general,
the general theme was that we're seeing Oliver less and less, he is
not abiding by some of the processes that we had in place
periodically, previously, and we were constantly having to reel him
back in. And he was just prone to hyperbole, and a lot of the
information that we're getting back from him just doesn't seem to
be accurate.

When you said seeing him less and less, where is he?
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Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

That was the key question. Nobody really knew. We assumed that
maybe he was at the NRCC in one of the call booths or something,
but nobody really knew.

So I realize they weren't quoting from the rule book, but did they
ever say to you, yeah Oliver really ... I think what Oliver just did
was wrong?

In the sense of I don't think he should have done this, yes. That
was said, but it wasn't like a firm determination of this is an exact
rule that he broke. Again, up until the end of 2012 we had Susan
Marshall. Matt kept things under control as Chief of Staft. We had
Rachel in the office saying we're going to get caught doing
something dumb by the press if you go ahead and do this.

Did any of those....you use the term for pushing the envelope? Are
you aware of any times, not personally aware, but did you learn
from other people of any times where Oliver Schwab may have
crossed the line, so to speak?

I hadn't learned anything specific from anybody recently. But
looking at that MRA and looking at the FEC, I think it's very clear
that he did go ahead and cross the line. And I don't understand why
he made a lot of those disbursements or anything through the
MRA. That, to my knowledge, was not occurring when I was
there. And I actually went back and looked prior to coming to this
meeting and I didn't see a lot of these expenses that you see now
on the MRA.

Related. You mentioned that during one of these conversations, I
think perhaps with Rachel, that she raised a concern that Oliver
wanted to help somebody to do something for somebody, and the
conversation was out in front of the member. Could you put that in
a little bit more context?

So a lot of members, you get people coming up, and 'hey can you
help me with this'. Like a big thing ... We had a really great
constituent service operation, so somebody from Idaho would run
into Dave and it's like ‘can you help me with this veterans issue.’
And he’s like, ‘yeah, yeah, yeah, just talk to Oliver.” And then
Oliver would come back to us with it and, again, we're not in that
state or district; we really can't help. And it just kind of put us in
awkward situations, and Oliver instead of doing what he probably
should have done and said hey, let me refer you to Raul Labrador,
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I forget the other person, Simpson or Smith or whoever is the other
Congressman from there. It's kind of like ‘oh, we'll do this.” And 1
don't think in most cases that was done out of malice or out of bad
intentions. It just was like, okay, we'll take a look at this type thing,
which is kind of a reflex for a lot of members and staff.

Did Oliver ever make those exceptions for campaign donors?

I mean I think that ... Most of the campaign donors that I dealt with
didn't need the constituent services I worked on. I mean I think that
if a campaign donor, like a lobbyist or a PAC donor, obviously if
they had specific questions about legislation or things like that, it's
like every other office, they'd answer them. But specifically... I
don't have direct knowledge or I didn't see that.

Recognizing you don't have direct knowledge, have you heard, did
anyone complain to you or describe a time in which Oliver Schwab
linked constituent services to a campaign donation?

No. But that said, though, there was a problem of over promising
on constituent services; like saying we can wave a magic wand and
fix everything. And it kind of goes back to that hyperbole issue we
ran into. There was kind of a misconception about what our office
is actually capable of and what we could do.

So again, you'd get a veteran for example. I dealt primarily with
veterans issues. Say oh, you know, I'm having this issue with the
V.A., my claim, whatever. And they'd run to David or Oliver and
they'd say, ‘oh, we got this great constituent service director,
Emestina, and a guy, Dan, that can help you out with it, and they'll
fix it overnight,” and we couldn't do that. From what I've heard and
seen on the Hill, that's actually a fairly common problem.

While we're on this topic, have you heard of a company called
Firetrace?

Vaguely. I think I might have met a representative from them at
one point. I don't even remember ... Are they a gun company? Is

that the gun company?

Just asking.
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Former District Staffer:

No. It sounds familiar. I might have met with, as part of my job
met with them, but I don't recall anything specific about their,
interactions with them.

2

Did you ever see or did you ever hear Oliver Schwab direct
anybody, any Congressional employee to do campaign work or
fundraising work?

I can't recall a specific instance. I mean, there would be times
where we were after hours at an event and he'd ask for help, but it
was never in his official capacity as Chief of Staff saying 'you shall
do this".

Did you ever seen any official Congressional staffers asked to
prepare any policy-related research or talking points for what
would ultimately be a fundraising event? So did Oliver ever ask
anybody in the Congressional office, 'l need talking points on this,
I need talking points on that', and it was a fundraiser later that-

I don't recall. Again, that might have been something more with
the D.C. crowd. It's in the realm of possibility that he might have
asked Beau to do that or somebody. I never saw it, but let me just
say this about David. David's not a talking points guy. I've never
given him a set of talking points or read anything....he just absorbs
it and spits it back out. He doesn't like to read off Teleprompters.
He doesn't like to read off prepared notes. I don't recall actually
ever being at a fundraising event ... in my world . . .. The
fundraising environment here is different where that occurred.

Okay. You said you hadn't seen Oliver do that. Had you ever heard
that Oliver was asking Congressional staffers to do campaign
work?

I can't recall a time where he asked a staffer over here to do
something like you've just described.

Have you heard anyone, has anyone told you that it's happened?
Have you heard of that?

No, not that I can recall. Most of the general complaints, again,
were about Oliver's absence, the hyperbole, the truthfulness; we
couldn't kind of trust where he was coming from. Oliver did
complain to me about the lack of reimbursement and just kind of
the general management of the office which I touched on earlier
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Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

on, with kind of the lack of clear structure, chain of command
towards the end of my time there.

Can you talk a little bit more about Oliver's absences, and from
what you're hearing. How frequently is he gone?

So about every day towards the end, I was hearing from Rachel
and from Beau he was out four or five hours. And I never got a
firm answer where exactly he was. And I left the office after that,
when that really started to occur.

It sounds like Oliver's sort of the impetus for a fair bit of concern
among staft-

I think that is ... Towards the end of my time there, it definitely
was. I can't emphasize enough, and you're probably tired of me
saying this, it was a different office from 2011 to the beginning of
2013. Night and day to what I think exists, that allowed some of
these things that we're discussing here to happen.

Is there anything that we haven't talked about today that you
thought we probably would have touched on?

I would say that David liked to stay above the day-to-day
operations of his office. He didn't want to get down in the weeds
on a lot of things, a lot of how things were produced and things
like that. As long as it didn't blow back and touch him directly, he
was really a hands-off member in terms of day-to-day operations.
And he really empowered and leaned on people like Oliver, and
Tully when he was Chief of Staff, to do a lot of stuff.

If you were in our shoes, is there anything that we should have
asked you about that we haven't so far?

I would look at the leadership PAC.

What do you mean by that?

Why that was created.

And what leadership PAC are you talking about?

Team Dave PAC.
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Jeffrey Brown:

And why that was created? Why do you say we should look at
that?

It was created by Oliver. It was not run by Joyce. It was the first
campaign entity that really wasn't run by Joyce. And it was
expressed to me that part of the reason it was created by Oliver
was because he could raise money into that and, in effect, have a
campaign account entity outside the control of Joyce. It was a way
to circumvent Joyce and David.

And who'd you hear this from?
I heard that, in effect, straight from Oliver.

Do you have any ... You had indicated earlier that you'll sort of
monitor FEC filings. Is there anything specific that you've looked
at with respect to the Team Dave PAC that raises concerns?

Kind of following the pattern of beginning of 2013, prior to the
first cycle it actually existed, it actually operated like a leadership
PAC should. But just like with the campaign account, the victory
committee that was set up, and then the main campaign account,
when it moved over to Huckaby Davis Lisker that's when you
started to see the disbursements to Oliver, or shortly after that and
within the first four or five months from when everything was
moved over to them. I believe that's the name of the firm. It's a big
one. The other thing, too, is what did ... At any point, did they get
rid of the accountant we used to have? I had heard that they had
stopped using an accountant in the official office.

When you say “accountant in the official office,” you're referring
to a financial administrator?

Yeah, we had a shared employee between a number of different
offices.

Do you remember the name?

It was... Ijust recall it was a female, and she worked for a number
of offices.

And that was when you were still in the Congressional office? Or

are you talking about an employee that was in the office
subsequent to your time?
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:
Former District Staffer:
Jeffrey Brown:
Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:
Jeffrey Brown:

Omar Ashmawy:

I believe that she was either hired after Susan Marshall left or
before. I don't recall, but there used to be a shared employee
between a number of offices that managed the day-to-day books.

Does Mary O'Connor ring a bell?
Mary O'Connor?

Yeah.

I don't recall if that was her.

So your concerns with the Team Dave PAC really revolved around
disbursements from Team Dave PAC to Oliver Schwab?

And others. T just ... that was, in retrospect that was kind of the first
attempt to kind of circumvent some of these controls that had been
put in place. Ironically, the move to Huckaby Davis Lisker was
done because of some accounting errors that were made by Joyce
that I felt were minor and that happen with every campaign. And
when I say accounting errors, I'm referring to the FEC report,
things like that.

You said disbursements to Oliver and ‘others’ who were concerns.
What are the ‘others’ that you're referring to? Who are the ‘others’
that you're referring to?

I would just take a look at who...why some of these disbursements
were being made. The goal of the leadership PAC is to support
other candidates that are aligned. Was it actually being used for
that process; were disbursements being made to friends of Oliver,
to people like that?

Do you know who else besides Oliver was involved in either
setting up or running or controlling Team Dave PAC?

Other than Oliver, I can't recall anybody else.
Omar, do you have anything else?
Other than the leadership PAC, anything else? That if you were

us, knowing everything you know, if you were us is there anything
that we haven't asked you that you think we would want to know?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

This is more a personal thing, but I just ... I don't under- I can't
really understand why this was...why a lot of these disbursements
and these consulting fees are all of a sudden just being made.
Oliver comes from a wealthier family. That might have been,
again, not entirely truthful to me. But why this started to occur,
why in the first term these consulting fees and whatnot ...
Obviously there were tighter controls, but why all of a sudden
these disbursements just started being made. And I just can't
understand completely what led to that starting to happen. And
what I mean by that is why Oliver started to take these
disbursements.

What do you know about Oliver's personal financial situation?

I don't have specifics. Again, I haven't seen a financial disclosure. I
was told that, by him, that he came from a wealthier family, had a
trust fund. He seemed to be financially comfortable when I first
started working with him, and obviously he has Chief of Staff and
senior advisor for that brief period when Tully was Chief of Staff,
he was making above six figures. And I know that in some parts of
this town and whatnot, having moved out here myself with a
family, that that is not exactly a income where he can live lavishly
on, but still to me it just seemed, it seemed like it should be
enough. But I don't ... I knew he was from a wealthier family, went
to private schools, things like that. But I don't know if that's 100
percent true now.

Again, if you were us, who else would you speak to? What other
individuals would you reach out to?

I think that it needs to be the employees that have been there in the
past three, four years. That's who would see stuff directly. I don't
have a relationship with a lot of those. Kelly Roberson is one
person, just off the top of my head, that I would talk to. She was
very close to Oliver. She would spend a lot of time with Oliver and
I think did a lot of office administrative things, and probably had
more visibility on a lot of the things we're discussing who could
provide more clarity than I could.

Have you heard -- and again, I appreciate this would be
secondhand -- but have you heard that Oliver has been discussing
the OCE's investigation with any current or former staffers in
Representative Schweikert's office?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Omar Ashmawy:
Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

Omar Ashmawy:

Former District Staffer:

Not to my knowledge. I just want to be clear, from my end I
haven't spoken to anybody currently working for Congressman
Schweikert's Congressional staff about this, about this interview
here. I've mentioned the Washington Examiner articles and about
what the heck's going on here to somebody who may be working
for the campaign, but I haven't mentioned I've been interviewed
here today, I haven't been ... talked about the specific contours of
the investigation of Oliver, David, or any staffer with that. I've
actually been afraid to bring it up, to be candid with you, because I
think that in situations like this, Oliver can get very paranoid. So |
haven't had a desire to even bring it up or discuss it with them.

I just want to make sure I understand this. The question I asked
you was sort of focused on the OCE and whether you've talked to
anybody about the OCE's investigation, or if you've heard if
Oliver's talked to anybody about it. But with respect to-

I haven't heard of Oliver speaking to anybody, former or current
staffers, about this.

About the OCE's investigation?

Yeah. I don't recall anybody.

How about the article? Have you heard either firsthand or
secondhand if Oliver's had any reactions to the article or the
allegations in the article?

Let me back up. I heard secondhand from ... Yes, I did hear
secondhand from somebody that Oliver is not in a great place right
now because of all this going on. But in terms of, has he been

reaching out to people and things like that, I haven't heard that.

Tell me more about who you talked to and what you heard
secondhand about him not being in a good place.

I heard that from Chris Baker that he wasn't in a good place.

Did Chris Baker share any details about his conversations with
Oliver?

He just, he felt that Oliver had candidly had kind of become
unglued, was the term he used, as the result of this investigation.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Ali Bazzi:

Jeffrey Brown:

Former District Staffer:

Jeffrey Brown:

Aside from Kelly, is there anybody else you think we ... You said
Kelly, you said stafters that have been there the last couple of
years. Is there anybody else specifically you would talk to?

I don't understand why Ryan or Beau Brunson left. If you haven't
spoken to them, which is sounds like maybe you have, I know you
can't say, but they were working day-to-day in that office more up
close with Oliver than I was. I think those three could provide a lot
of insight into what was going on specifically from the time I left
to very recently. I know they left about a year, Beau and Ryan left
about a year, a year and a half ago, so they might have some more
recent knowledge than I do.

Do you have anything else, Omar? Ali — did you have a question?
Nope.

Anything else before we finish up here?

No.

Well with that, I'll thank you for coming in to sit down with us,
and I'll end the recording.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Transcript of Interview of “Former Firetrace Executive”
June 19, 2018
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Okay. This is Jeff Brown with the Office of Congressional Ethics.
With me is my colleague Helen Eisner. It is 1:26 on June 19th. Before
us we have “Former Firetrace Executive”. We are at the JW Marriott
in Scottsdale. We've provided “Former Firetrace Executive” with a
copy of the False Statements Act and he signed the acknowledgement
form recognizing that he got that. And with that we will begin.

“Former Firetrace Executive”, are you currently employed anywhere?
No.
Okay. What's Big Elk Funding?

I'loaned money a number of years ago to a charity, and on the
lawyer's advice they created an entity to make the loan, more or less,
just isolate me personally from ... The charity is a charity that helps
abused children. So, in this litigious world of today, if something
should ever happen, this just keeps me isolated. All I did was provide
a loan.

Okay. Outside of Big Elk Funding, at some point you worked at
Firetrace, correct?

I did.
Okay. Can you walk me through your role at Firetrace over the years?

In, sometime in 1999, I was approached by two Canadian gentlemen
who had a company called Firetrace and it had no sales whatsoever. I
was retired. Third party had told them, “If you want to figure out why
you're not getting any business you need to talk to an industry expert
and that might be, for example, how about “Former Firetrace
Executive”. You ought to reach out to “Former Firetrace Executive”.”
They contacted me. I helped them get Firetrace a little more
organized.

Ultimately took over as President of the company. Moved the
company to Scottsdale, Arizona, and the company was basically
reorganized in late 2000, beginning of 2001. We had some venture
capital put into the business. The company was finally funded to the
extent it needed to be and the business took off.

You became President around what year?
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

2000 from, let's just say 2000. Sometime in late '99 I kind of took
over, but 2000's probably as good a year as any.

And so you're President and CEO from 2000 up until when?
2013 as I recall.
Okay.

I had a major stroke in 2013 and because of the stroke I had to kind of
step back and step down.

You mentioned they approached you because of your expertise. What
was your background before joining Firetrace?

I've run fire protection companies for ... when I started Firetrace
probably 30-35 years.

Okay.

And had retired on a number of occasions and each time I retired
somebody asked me to help them and I came out of retirement to help
them. So basically I was retired. The two Canadian gentlemen
reached out to me, and I developed a strategic business plan for them
and then they asked me if I would come out of retirement and run the
company.

Can you talk to me a little bit about, you said fire suppression is a
focus of Firetrace. Can you just talk to me a little bit about the lines of
business, what they are, what the focus is, how that's evolved over the
years?

We basically did a very narrow, niche of fire protection products. If
you think of fire protection you likely think of smoke detection, fire
alarm, sprinklers. We did none of that. We did the stuff nobody
wanted to do, or probably for good reason. We did niche type things.

When the Ford police interceptor fuel tank started catching fire in
crashes, we developed a technology to prevent that. If you had a
computer controlled machine in your factory, you had sprinklers up
high, but if the machine caught fire, the machine just burned. We
came up with a system that would actually go in the machine and
protect it.

We did very, very specialized type of special hazards protection.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeftrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

And who were your clients primarily?

Our clients ... Wow, the whole waterfront. It was an international
company. They were telecommunication companies, machine
companies, companies that did machining of any kind, laboratories,
the military, transportation.

And are you designing specific systems for each company that
approaches you on each specific project, or there sort of a baseline
fire suppression system that you're then modifying for each client?

We basically produced a baseline of products.
Mm-hmm (affirmative).

We sold our products via authorized distributors. So within the
industrial commercial side of our company, we would sell to the
distributors, the distributors would be the one working with a
manufacturing company that wanted to protect a machine or
university that wanted to protect the fume hood in a laboratory or
something like that.

We then had our vehicular fire protection system, which primarily
protected police cars. Then we had our aerospace division which
protected military vehicles of different shapes and sizes.

You mentioned authorized distributors. Did you have any subsidiaries
or affiliates? Did Firetrace, that is?

We were Firetrace USA LLC. And we had ... It's a boring story, but
when I took over Firetrace, Firetrace was basically originated in the
UK with the Melton family in Ipswich, England.

Okay.

They had authorized the Canadian gentlemen to have rights to
Canada, Central America ... Canada, the United States, Central, and
South America.

Mm-hmm (affirmative).

When I took over the company, I negotiated with the British to let
them keep the United Kingdom and we took over the rest of the

world. You had from a corporate structure, you had Firetrace USA.
We had our industrial, commercial division. We had our vehicular

Page 4 of 40

18-2234_0242



f—

10
11
12
13
14
15

16

17

18
19
20
21

22
23
24
25
26
27

28

29

30
31

32

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:
Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeftrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

division. We had our aerospace division. International. I think
International was a separate division. And, then there was Firetrace
UK for lack of a better word.

Firetrace Limited. That was owned by the Melton family. We had
nothing to do with that, other than we were friends.

Did you have any further questions about background on Firetrace?
No. Not at this point.

Okay. In 2013, you decide to step aside. What's the transition? Who's
taking over for you?

July 21, 2013, a day I'll never forget. I suffered a severe stroke. I went
into Mayo Stroke Center here in Phoenix. After treatment at Mayo
Stroke Center, I was told that I had to avoid stress, I had to avoid
becoming real tired, I had to take better care of myself in other words.
So, within a month or so after that ... And I was supposed to do that
immediately upon exit from the hospital.

Much to my wife's chagrin, I went right back to work.

Okay.

I kept working and ultimately, I think it was 30 days, my 30 day
follow up, the doctor told me that if you don't give up the stressful

work environment you're in, she would guarantee me that the next
stroke would kill me.

I went back to the board of directors and explained to the board of
directors that for my own good, I needed to resign as president and
CEO and that for the prior roughly two years I had hired a gentleman
two years earlier who I had been grooming to one day take over my
role. I explained to the board that it was time for that transition to
happen.

And who's that individual?

That's Mark Cavanaugh.

Okay. At the time you left, what's the size of Firetrace employee-
wise? Roughly.

Jeff, I'm sorry. I have no idea.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Okay.
I have no idea.

Are we talking 50 employees or are we talking a couple hundred
employees?

Maybe 50 in the United States. Maybe. I don't think we were 50
employees.

Okay.

And then we had operations globally and there weren't that many
within the global operations. We weren't a large company.

And the people who are operating internationally, are they working

on the production side of things or more the sales and connecting with
authorized retailers?

We had an assembly operation in the UK.

Mm-hmm (affirmative).

Near Gatwick Airport.

Separate from the Firetrace UK individuals?

Yes.

Okay.

Good point. Firetrace UK was in Ipswich and they had the rights to
sell within the United Kingdom. We did not have those rights, but it
was an easy airplane trip and they spoke English, so when we wanted
to have an assembly facility to service Europe, the Middle East,
Africa, we put an assembly facility near Gatwick Airport and they
serviced those markets. Europe, Middle East, Africa. The rest of the
international operations, and I apologize, I really need to think about
this, it's been so long. I don't believe any of the other international
operations were more than sales offices.

Mm-hmm (affirmative).

So it was a salesman based out of perhaps a rental office space, or
maybe even working out of his home.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

And so, internationally, we're certainly talking less than 50
individuals.

Oh goodness. Probably less than 10.

Okay. Switching gears a little bit. Politics. Are you involved in local
politics here in the area?

Not really. Other than we might go to an occasional fundraiser.
Okay.

That was it.

Has your involvement changed or evolved over the years?

No. I go to an occasional fundraiser if it makes sense, but as I've
grown older and no longer am in the mainstream of American
lifestyle, I have less money to spend and less desire to participate.
Okay. Let me ask you this. Firetrace, does it have lobbying efforts
that it engaged in at any point when you were involved with

Firetrace?

We used ... I need to think. I believe there were two firms that we
worked with.

Okay.
I had fundamentally nothing to do with that side, or that aspect of the
business, but I think one focused on local issues and I think the other

one was ... I think the other one might've been in Washington DC.

Okay. And when you say that side of the business, can you give me a
little bit more about who or what you're referring to?

I was very much a ... related to the sales and engineering side of the
company.

Mm-hmm (affirmative).
That's my history, that's my skill set. I was actively involved with

sales strategy around the world. I was actively involved with
engineering, with our products to address specific requirements. And
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

I also worked closely with our assembly people, our production
manager.

Mm-hmm (affirmative).

From an admin standpoint or what's going on politically, I had
nothing to do with that other than I was president. If somebody was
paraded through the front door, I would go shake hands. I might
participate in a photo shoot if there even was one. But as far as, did |
go to Washington DC to meet with somebody or any of that stuff, no.

So who's heading up the local and/or national ... I don't know if
calling them lobbying efforts is appropriate, but sounds like maybe

Firetrace had some legislative priorities it was pursuing.

There was a gentleman on our staft who was our liaison with those
people.

Okay. Who's that?
Mark Cavanaugh.

Okay. Were any other individuals involved? Did Scott Starr, would
he have been involved in this at all?

He wouldn't have had any direct involvement. As marketing manager,
there may have been some awareness of it, but he would not have had

any role or leadership or strategy with any of that.

Okay. And how did Mark come to take on these responsibilities, or
this role?

I'think ... I don't remember precisely how, but I do recall the ... I think
the two lobbyists that we worked with were personal friends of his.

Okay. Before ... I think you said you hired Mark about two years
before you left the company? Am I remembering that right?

I think that's about right. Might've been a wee bit longer, I just don't
remember.

Before Mark joined this company, is there anybody who's handling
that same sort of local and national legislative portfolio?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeftrey Brown:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

No. We had no involvement. We didn't have lobbying people. We
didn't have anything.

How did Mark come to play point person on those roles? Is that sort
of a value-add that he brought to the company or did you guys have a
conversation at some point where you said that we need to pursue
XYZ avenues?

I think they just happened to be friends of Marks.

Mm-hmm (affirmative).

I honestly don't know. I would be speculating. But I think they were
just merely friends who ultimately indicated they could offer some
assistance or something.

Why did Firetrace decide at that point in time that they wanted to get
involved or have individuals work on their behalf at the local level
and then at the federal level?

We had products that were being sold both to state governments and
to the military. I think the only thing I can guess or remember is that
there was probably a belief that somehow that would help us.

In terms of legislative priorities, you're looking at sort of the military
side of your business, are you looking at any other sides of the
business?

I don't recall anything else.

Okay. Do you remember specific individuals that Mark, or whoever
Mark was working with, do you remember specific Members that
they were trying to push their legislative priorities to?

I don't remember specific people.

You don't remember any specific Members that Mark or others
would've met with to-

And I think Jeff might mean Members of Congress or politicians.

No. I don't have any specific recollection of any strategy to talk to
specific people or whatever.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:
Helen Eisner:
Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

You had said that, just kind of generally talking about why they
might've gotten involved in these efforts, and there was a belief that it
might help you. Was that Mark's belief, or whose belief was it?

I don't recall who specifically would've been the originator of the
concept. I don't think we had anybody until we started doing the Ford
Crown Vic work. And then I think it was just does this ... how do we
communicate with, what is the procedure to ... Who do we talk to at
the State of Arizona to get Arizona Department of Public Safety to
listen to us about this? It was looking for contacts or connections.
Again, that's purely speculation. I wasn't involved in that.

I don't know if we've covered whether or not Firetrace USA has a
board. I think you had mentioned earlier on that you were Director.

We had a Board of Directors.
And did they ... How often did they meet?
Quarterly.

And would the board sort of get involved in sort of day to day
company operations or strategy?

No. It was purely strategic in nature.

Okay. So, would the board, if a decision was made to get more
involved in some type of lobbying after the Ford Crown Vic, was that
a decision that the board would've made or is that a decision that the

staff would've made?

The board wouldn't have been involved with anything operational like
that.

Okay.

What year, do you remember roughly what year the Ford Crown Vic
work was occurring?

I have no idea.
Roughly?

It would be a pure guess. 2010. And that's purely a guess.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:
Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

It would've been after Mark Cavanaugh came on at Firetrace?
Yeah, I think it was.

I asked you before if you remembered Firetrace trying to lobby any
specific Members of Congress. T'll jog your memory a little bit.
Representative Schweikert. Did Firetrace ever interact, or Mark ever
interact with, Representative Schweikert?

I don't know. I'm sure. I want to say I think he toured our plant once.
How about Representative Quayle when he was in office?

Dan or Ben?

Ben.

I don't know if Ben had anything or if there was any communication
with him.

It might be helpful if-

Let me just actually ask a question if that's okay. Besides
Representative Schweikert potentially touring the plant at some point,
what was your relationship with Representative Schweikert?

I didn't have one.
Okay.

If he toured the plant, I'm sure I was there as President to welcome
him in the lobby or something like that, but I wouldn't have been the
one to probably walk him through it. And if he had a fundraiser, it's
possible, I don't have any recollection of actually doing it, but it's
possible I might've met him at a fundraiser, but if you lined up three
people over there and said, "Pick out Congressman Schweikert," I
couldn't tell you who he is.

So then I take it you don't have any sort of relationship with him
today?

He sends me a Christmas card, I think. I think I get a Christmas card
from him.

Okay.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

What about anyone else at Firetrace? Anyone else that you might've
known who had a relationship with the congressman?

There wouldn't have been anybody else at Firetrace who would've
had a relationship with him. No. I mean, he would ... If he toured
Firetrace and he got his picture taken in the accounting department,
that might be the only relationship that would've existed. Nobody
would've ever seen him or talked to him other than that.

Okay.

Mark wouldn't have had any sort of communications with him?
Mark probably did because Mark was our liaison with the two lobby
people, and at that particular point, I never went to Washington with
him. I never saw what was going on, but is it likely, just common
sense would probably say that ... Schweikert I think was our
congressman where we were located. That's why I think he toured.
Okay.

So it's likely that Mark would've interfaced with him.

You mentioned a couple times, and I meant to follow up on this
before, who are Mark's two friends or acquaintances that assisted with

lobbying efforts?

Oh wow. I think one's name was Teddy, and that's obviously a
nickname I assume.

Okay.

I don't remember ... I don't remember the last name.
Teddy Eynon or Ion?

That sounds right.

Okay.

But I don't know for sure.

Mm-hmm (affirmative).
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

And then the other one ... I'm sorry, I just don't remember the other
one.

If it comes to you, let me know.

I want to hand you a couple documents. I think some of these might help jog your memory a bit.

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

For the record, I am handing you what is bates labeled at the bottom
FT 0889 and this looks like an email that's from Mark Cavenaugh to
you and to others. The subject is “Congressman Schweikert.” It's
dated Thursday February 10" 2011, 8:54 PM. T'll give you a chance
to read it, but the question I want to ask you is, in the email Mark
says, that "Congressman Schweikert is aware of our military business
and has made indications that he would like to help champion our
wind efforts." I'm hoping you can walk me through what he's
referring to when he's talking about “wind efforts.”

We developed a system to protect the insides of the equipment
cabinets in wind turbines.

Okay.

And, I presume Mark was talking to him about how, or if there's
anything he might be able to do to help us understand how to get
more business in the wind industry.

Okay. This email also makes reference to a visit to the facility, and
I'm wondering if this is likely the visit that you were referring to
earlier?

It must be.

Okay.

I mentioned earlier I think he had toured. Here's a confirmation that 1
guess he did.

I'm going to hand you another document it is bates labeled FT 0787
and it's actually a couple pages here. Its 787 through 789. T'll give you
a chance to look at it real quick before I ask you any questions.

The original email in this string is from an Oliver Schwab to a Teddy
Eynon. I’'m probably pronouncing that incorrectly, but do you know

who Oliver Schwab is?

No idea.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Okay. You've never interacted with him?
Not to the best of my recollection.

Okay. And Teddy here is the Teddy that I think we were referring to
earlier, Mark's friend or acquaintance that assisted Firetrace with
lobbying at first.

I presume so, yeah.

Okay. And it looks like here, Teddy forwards an email from Oliver to
Mark and then Mark's forwarding one to you and in it he says, "I will
be in India, David Schweikert asked that we attend. Congressman
Schweikert is the Congressman in Firetrace's district and will be
supporting our wind legislation so I thought this would be good for us
to attend at his request."

You've told us what your wind technology was, but what's the wind
legislation?

I don't know.

Okay. When I look at that it suggests to me that perhaps there's some
legislative ... wind legislation that would assist Firetrace. Does that
seem to be a fair reading of that?

It implies that, and there may have been something being discussed,
tossed around, or whatever, but to the best of my recollection, there
was never any wind legislation.

Okay. You don't remember having any discussions about that?
No.

Besides legislation, were there areas that you were trying to ... road
blocks or something that Firetrace was trying to change to make it
easier to get the product out?

I don't think there were road blocks, I think the biggest problem, I
often told people is that we had a very, if you remember when we
started, I mentioned we were in a very small, niche of the fire
protection market. The problem Firetrace had from day one until the
day I sold the company is that not enough people know that there this
is this technology which can solve the problem.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

When we talked about Scott Starr, he directed our advertising. We
were trying to make people be aware that we had this product that
could solve it. When you talk about wind, I don't know how much
you know about a wind turbine, but all the electronics is way up a 100
meters plus up in the air.

And the assumption was there's nothing you could put to protect that,
there's just no technology available to man that would do that. But we
had the solution, but people didn't know it. Our largest corporate
impetus, if you want to call it that, was just trying to make people
understand that there were solutions besides fire alarm and sprinklers
and all the traditional stuff that you might think of when it comes to
fire protection.

So my... it's purely speculation here is that somebody was trying to
make the congressman aware that we had a solution for that problem
and the government was and continues to push wind energy as a
renewable energy source.

Mm-hmm (affirmative).

For the record, I never attended anybody's luncheon.

Okay. And you're referring to FT 0787, this email where Mark asks
you to possibly attend a luncheon because he's going to be in India?

Yeah. I mean, I didn't attend any luncheon. Certainly wouldn't have
spent $1,000 for lunch.

Okay. I want to mention one other piece of legislation. Does the
NDAA or the National Defense Authorization Act, is that something
that you're familiar with?

Not specifically.

Okay. Do you remember Firetrace or anybody at Firetrace ever trying
to promote Firetrace's interests relative to NDAA?

I don't know how it would relate to NDAA.
Mm-hmm (affirmative).
We had a solution for problems, that's fire problems and explosion

problems that existed within the military. We were trying to promote
within the military an awareness of the technology we had, which our
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeftrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

belief then, or would be now, is that if people are aware you have a
problem and we have a solution, there would be an opportunity to
gain business.

This is the same sort of thing you were just talking about with respect
to wind?

Yeah.
Biggest hindrance was people don't know that the solution's out there.
Right.
Okay.

Was there ever a time, during the period of time you were at
Firetrace, when legislation passed, not this specific legislation that
we've been talking about, but any piece of legislation that
significantly impacted your business in ...

I don't think there was anything that was specifically focused on our
business. I don't recall anything that said, "This was passed and now
we got whatever." When budgets passed, people might spend money
on our products.

Okay.

But I don't recall anything that specifically said, this passes and
Firetrace gets whatever.

So besides specifically, and not a piece of legislation that specifically
refers to Firetrace, but generally, legislation. You talked about
budget. Was there any other legislation that because it passed, it
helped Firetrace's business?

I don't recall any.

Okay.

I'm going to hand you FT 0010 and feel free to look at the entire
email. I'm actually going to just draw your attention to the top one on

FT 0010. I realize you are not on this email, but it is an email from
Scott Starr to Mark Cavanaugh.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Scott refers to Mark as a “legislative guru.” I'm hoping you can
elaborate on how he got this moniker.

Scott Starr just has a weird sense of humor.

Okay. Is it fair to say that this relates to what we were discussing
earlier- that Mark was sort of a point person on any lobbying efforts
that Firetrace may have taken either on the national or the local level?

That's correct.
Had you ever referred to him as a “legislative guru”?

I don't recall him being called that. He was called a lot of things, but I
don't remember that name.

All right.

What about, I'm sorry, just referring to that same document on the
second page, which is FT 0011, there's mention of the importance of
an extension of production tax credit on the future of the wind
industry. Does the production tax credit in any way jog your
memory?

What I remember about that, and it's vague, is that I think, I think
wind turbines or wind energy was getting a tax credit or something
like that. And that was set to expire.

Let me think about that now. I think it was something like that. It was
set to expire and the concern was, is whether that credit expired,
would the incentive for putting wind energy disappear with whatever
the credit was.

Mr. Starr as marketing manager would no doubt have been trying to
at least know whether that's going to affect our business going
forward. And Mark would've been the person who would be making
us aware of what's going on with it. And again, I'm speculating here,
but I'm guessing Mark was being briefed by whomever our lobbyists
were as to what's going on in Washington as it relates to this.

Okay.
You started touching on something I want to talk about. You

remember two lobbyists. One of them is Teddy, and we can't
remember the name of the other one. What sort of interactions is
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Firetrace having with them? What sort of issues are they helping
Firetrace with?

What is Mark updating you on? I presume you're spending money on
these efforts. Walk me through-

As president, all Irecall is that they were trying to help make people
in Washington aware that we have a solution to certain problems.

Did you interact with ... Did you ever interact with Teddy?

I'm sure I've met Teddy, and I'm sure... the fact that [ remembered his
name, I no doubt have interacted with him.

Did I have business meetings with him to go over whatever? Not that
I recall.

Do you remember it being money well spent, working with either of
these lobbyists, or money that was not well spent?

I don't even remember how much money it was. I can't say. I don't
know if it was a lot. It couldn't have been a lot, or then I would've
been aware of it. I think it was just something that somebody made a
decision that it makes sense for these people to be making people
aware of what we have, and what we can do, and what problems we
can solve.

Do you know if Teddy or this other lobbyist has relationships with
certain Members of Congress?

I have no idea what his relationships were with them.

Okay. You mentioned on a couple of occasions that you had never
traveled to Washington, or if you'd met Representative Schweikert, it
would only have been at the plant. Was Mark... would he travel to
Washington to meet with either Representative Schweikert or others?

He ... I don't remember specifics, but he probably did.

Okay. Would he meet with Representative Schweikert or any of his
staff members in the district?

He might've. Again, as I said, he, along with the lobbyists, had this

strategy or whatever. The plan was to grow business and how they
accomplished it, I'm not exactly sure.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

I asked you if you were familiar with an individual named Oliver
Schwab. You said you weren't. How about the name Beau Brunson?
Did you ever meet a Beau Brunson that would've worked for
Congressman Schweikert?

Not that I recall.

Okay. Or a Ryan White?

Not that I recall. Did they tour with him?

They may have. I don't know the answer to that.

Okay.

But they were staffers for Congressman Schweikert, and I'm just
wondering if you’ve ever come into contact with them.

I don't have any recollection of ever meeting them.

Okay. Do you know if anyone besides Congressman Schweikert came
to the facility that one time?

I think vice-president Dan Quayle might've come once. I can't recall
anyone else.

Okay.
CNN.

CNN. Affiliated with ... When did CNN come and why did CNN
come?

CNN came and did a little discussion of the technology that we have
that was saving soldier's lives in I believe it was the first Iraqi war, or
maybe the Kuwaiti situation.

I'm going to hand you another document here. There you go. For the
record, this is an email string. It begins at FT 0376 and looks like it
goes through FT 0380. I'll give you a chance to look it over and then
I'll ask you a couple questions.

Did you have any sort of relationship with Ben Quayle or the Quayle
family?
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:
Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

I knew the Quayle family.

Uh huh (affirmative). Were you involved with Ben's ... I guess, either
of Ben's campaigns?

I'm a friend of Dan, a golfing buddy. And, when Ben was running,
would’ve have probably been in favor or Ben running or helped as far
as, said nice things or whatever because Dan would've appreciated it.

And, would you have contributed to his campaign?

It's possible. I don't remember.

This email, it's on FT 0377, it's the bottom of the second page.
There's an email from you to Mark Cavanaugh, it's Monday February
20" 2012. In the email you say, "I don't see us rallying behind one or
the other until we know where we're going to align in the long run." It
looks like you're referring to Ben Quayle and David Schweikert.

You conclude that by asking Mark “your thoughts?” Can you walk
me through what you're getting at when you ask that question of

Mark?

From looking at the whole document, it looks like somebody was
asking us to go to a dinner.

Mm-hmm (affirmative).

And, I was seeking guidance, input as to, is that something we want
to do, and if they're both doing ... I don't remember, but if they're ...
Were they both running against each other?

Yes.

They were.

Yes.

Yeah.

I'm guessing if we were going to choose one side versus the other, if
we were going to make a donation or anything, or even do anything

with. That's pure speculation, just from whatever. And for the record,
I don't remember going to any dinner.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

And you're referring to the last page of this document, it's an NRCC
Southwest Spring Dinner.

Yep. I do not recall going to any dinner. I don't know if that means if
we did donate, didn't donate, did anything.

Was that a conversation that you, and Mark, and the lobbyists would
have? “We've got individuals who are running against each other,
where do we throw our political support? Where do we put our
money?”

Well, we didn't have any political support. I mean, we had nothing to
throw behind somebody, but if it meant contributing money to a
campaign to go to an event such as this or something like that, quite
frankly, I didn't have a desire to spend a lot of my personal money for
any of that. So if I was going to attend a dinner, I want to attend a
dinner for somebody we believe in.

Okay. Was there any sort of policy or expectation at Firetrace that
individuals would be contributing in order to get support for
Firetrace?

I don't think there was ... Certainly there was no policy.

Mm-hmm (affirmative).

If we decided to ... If Ben were having a fund- If Ben Quayle were
having a fundraiser, and attending the fundraiser would be supportive
of Ben, and if we cared to be supportive of Ben, then I or Mark, or
somebody would make a decision if we wanted to. But I never told
Mark to attend an event. I never ordered him to attend an event and
he never sat back and said, "“Former Firetrace Executive”, the world
end if you don't attend."

Okay.

Everything was voluntary.

Besides you and Mark, were there others, individuals at Firetrace,
who were politically involved or politically active, who may have
been supporting one candidate over the other?

No. I think no one else in the entire company really cared.

Mm-hmm (affirmative).
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:
Helen Eisner:
Former Firetrace Exec.:
Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Scott Starr just because of his role may have had a passing touch on
it, but as you saw in one of the other ones, it's a question of Scott if
the Congressman's touring, can you arrange a camera or something,
Nobody else in the company had any expectation of doing anything.
We didn't care who they did anything with. That's their own personal
life and there was no corporate direction to anybody.

So if any executives are making contributions, to your awareness, it's
either you or Mark?

To the best of my recollection.
Okay.

In this email, the first page for FT 0376, in the exchange between
you and Mark where Mark writes that third paragraph down "as of
Quayle v Schweikert, I think both you and I have maxed out to
Quayle the primary, so we are good with him."

Did you and Mark share information about what contributions you
had made?

As far as how much we've done?

Yes.

It likely would've been discussed.

Okay.

I mean Mark would've probably been giving me advice so I didn't
exceed some limit or do something silly like that. But I mean, it is
highly, highly, highly unlikely that I would've attended anybody's

fundraiser if somebody didn't suggest to me that it's something we
ought to do.

So if Dan Quayle contacted me and says, "Hey golfing buddy, my
son's having a cocktail party, would you do it?" Yeah, I might do it to
support my friend Dan. If Mark indicated to me that we should do
something, I'd probably trust Mark and support it.

In the next sentence there he says, "I have let the Schweikert group
know we like all they have done and continue to support them."

In that vein, what was it that you liked that they had done?
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

That was from Mark. And, he's telling me, I guess, that they've done
something that we like. I don't know what it was.

Okay.
Can't think of what it could've been even.

And then the next section there, he says, "And will continue to
support them." I read that along with the first sentence that says, "I
think you and I are both maxed out to Quayle for the primary" as
suggesting that you and Mark have contributed to Quayle, maybe you
haven't to Schweikert, but there's some indication that we will
continue to support them.

Do you know what that means? Is that financial?

No, I don't remember what context that was done in. As I've said
before, Dan's a friend. When Ben was running, if Ben had an event,
we probably or at least I would have, whether Mark would've or not, I
don't know. But, I don't know.

At the top of this email it says, "Great Questions. Have a call in to
Teddy on this particular event, because I get the same email."

What's Mark suggesting there?

He's... I'm presuming the reference is to the invite to the dinner. I
don't know.

Okay. If you look at the email above there, you respond to Mark and
you say, "I see both Schweikert and Quayle are sponsors of the
Dinner. I'd be happy to buy a table. As for spending the money to co-
chair, that moves it up to a higher level of visibility and cost. Need
Teddy's advice on this."

Is it fair to say that you and Mark are both trying to solicit advice
from Teddy on how best to handle this invite?

Yeah. I mean, quite frankly, when a co-chair is $25,000, I'm not
spending that kind of money. I mean, it was ... We received an
invitation. There's multiple levels that you can participate and we
were looking for guidance.

Mm-hmm (affirmative).
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

What could we, should we do, and at what level.

And is an ordinary conversation that you and/or Mark is having with
Teddy? Is that the sort of thing you're paying him to opine on?

I think that I would lean on Mark to let me know what he thinks we
should do and my guess, pure guess is that Mark would probably lean
on Teddy for a data point. Teddy didn't decide what Mark did or the
company would do, but Teddy probably would say, "Okay. Look at-
This is an important one, you need to perhaps have more visibility
with what you buy in," or he might say, "This is a nonevent, don't
even waste your time going," or something.

And why might he suggest this is an event that you have to buy into?
Oh, I think it's just to, for the visibility that Firetrace is there.

Okay.

Do you need me to get them to try ... I just need to make sure that
that's not distracting anyone.

That's not distracting me. Is that distracting you?

Are you okay with that? I know it's distracting. It's some background
music here.

It's fine by me.

Okay.

I was enjoying it actually. I'm going to hand you one more document.
This is FT 0463 through 66. Again, it's an email string and I'll let you
read it before we ask you some questions about it.

Thank you for the email. I see a name that rings a bell now.

Okay.

Larry Pike. I think Larry was the gentleman who was our kind of a
state level or local lobbyist.

Okay. He's the other lobbyist, aside from Teddy, that you were trying
to remember his name.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Yeah.

Okay. Let me direct you to the second page of this email string, it's
FT 0464. It looks like you are writing an email. I believe it's to Mark
Cavanaugh. You say, "Do you have any interest in this?" And you're
referring to a Schweikert golf tournament, and you say, "Has David
supported us? Let me know if you'd like me to make a
contribution/register for the tourney."

What do you mean when you say, "Has David supported us?"

Has ... If there was any way that David could've helped us. Has he
helped us.

Same question, was there anything that he helped with or supported
you with?

Nothing that I recall or am aware of. It's ... He's our local
congressman and if there was something that he could be helping us
with, is he doing it? Or doesn't he care whether we live or die?

Okay. Can you give me an example of something that he may have
been able to help Firetrace with?

I have no example, no idea.

You're talking about ways that he could support Firetrace. I guess I'm
just trying to get a sense for what ways does your local congressman
aid Firetrace's business?

We had systems that went to protect military vehicles and I'm not
saying it relates to this example. But in your figurative question, if the
defense budget was up for consideration and is he supporting the
defense budget or is he against the defense budget?

And you don't remember anything specific that he either did or did
not support Firetrace on?

No. I don't remember anything specific.
Let me draw your attention to the first page, so that's FT 0463. Mark
is responding to you. He says, "“Former Firetrace Executive”, David

is a big supporter, however I told him we are not available for this
tourney and he's fine with that. We will be contributors later."
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

When David says ... or excuse me, when he says, "David is a big
supporter," what do you take that to mean?

I took it that he likes Firetrace, he's aware of who we are and our
products, and if there was ever anything that he could do to help us,
he would try to help us.

Okay. And again, you don't have any recollection of any-

No. I can't give you an example of any time where he ever did help
us.

At the end, Mark says, "We'll be contributors later.” Do you
remember ever... you or Mark making contributions to

Representative Schweikert?

I don't recall. I don't specifically recall. But again, as I've said before,
it wouldn't surprise me if we made contributions.

Let me ... I'll hand you this. Maybe this will jog your memory a little
bit. This is just and FEC. .. It's a publicly available FEC document.

And that's a Federal Election Commission.

Thank you Helen. Just at the top here it says, "“Former Firetrace
Executive”," I presume that may be a former address of yours?

Itis.

Okay. And it looks like you made a $1,000 donation on 6/29/2011.
Does that jog your memory at all?

I'm assuming this to be correct, so then it would've been done. But do
I remember doing it? No.

You don't remember anyone approaching you or soliciting that
contribution from you?

No.

You don't remember having any conversations with Representative
Schweikert?

Oh, definitely not.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Anybody on his campaign or his campaign staft?
No.

All right. I'm going to hand you one more document. This is another
email string, and it is FT_0159 through 162. Again, I will give you a
chance to look it over before I ask you any questions.

The email from Mark to you that starts on FT 0159 and ends on 160,
Mark's sending you an email. It looks like it's dated April 1st of 2013.
At the bottom there, Mark says, "Big money." Actually, he says
"Big," and then three dollar signs. Then he goes on to say, "and I was
not sure a connection for us. [ have a Schweikert event the next night
and thought," again, three dollar signs there, "better there at this
point."

When he says “not sure if connection for us,” what's he suggesting
there?

I have no idea. Reading further there was some heavy hitters that I
guess were coming into town. I don't know who John Cornyns ...

Right.
I don't know who that is. I know who Mitch McConnell is, but
apparently there was something going on and apparently it was big

dollars. Mark's recommendation was that, don't spend the money.

Okay. And then he says, "I have a Schweikert event the next night
and thought money better spent there at this point."

When he suggests “money better spent there at this point”, and this
being April of 2013, why is he saying money's better spent there in
April of 20137

T have no idea what his reference was to.

Okay. Do you remember any specific priorities or focuses that
Firetrace was looking at around that time?

No. I don't remember anything. I mean, defense budget was always a
concern of ours. I don't know if he means that. I just don't know.

Page 27 of 40

18-2234_0265



f—

oo

10

11
12
13
14
15

16
17
18
19
20
21

22
23
24
25
26
27
28
29
30

31
32

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Defense budget is always a concern of yours in the sense that, you're
hoping monies are appropriated for fire suppression related systems
or there's money put aside that could aid your business in some way?

We had... after the Ford Crown Victoria issue, we were asked by the
Army to determine if we could modify that system to protect fuel
tanks on military vehicles from IEDs.

Okay.

So we went about and invested time and money to develop that
technology.

Mm-hmm (affirmative).

In talking with people within the Army, they indicated that this is
fabulous. We would love to add this to this whole group of vehicles,
we just don't have the money. It would be, maybe they would put it in
their budget, and if the budget passed maybe they would then be able
to get the benefit with the system.

If the budget was reduced by someone, Congress, whomever, maybe
it wouldn't be there to protect those vehicles. So we would pay
attention to things like that. But we didn't ... The Army technical
people could make the recommendation, but we had no touch with
anybody who was going to say, "Put the money here or put the money
there."

Was there ever anything written into the budget such that it proved to
be a benefit to Firetrace? In other words, was money appropriated in
such a way that this was helpful to the business?

Nothing that would be ever ear marked. For example, it says,
"Firetrace will..." When we were in one of the wars, the Army
decided to replace the Humvee with an MATYV.

Mm-hmm (affirmative).

It's a military vehicle.

Right.

And, when the government decided to fund thousands of those, okay,
we protected those. So we benefited, but, there was never anything
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

that said, "Pass this bill and Firetrace, specifically Firetrace, gets
anything."

Well, so, how about not specifically Firetrace, but we're going to fund
X amount of vehicles and we want fire suppression systems in those
vehicles? Does anything like that ever get passed?

I think we were so far down the food chain, it was more of a, if the
defense bill gets passed, and then as they start breaking it down, and
even then, it might be that the Department of Defense might say,
we're going to fund this new vehicle called the MATV.

Mm-hmm (affirmative).

And, it still, we didn't make the MATV. Is General Dynamics going
to get 1t? Is Oshkosh going to get it? Is whomever going to get it?
And then, if those people got it, then, might they come to us? Well we
had competitors as well. So I don't know of anything that was ever
passed that you could say, "Wow. That passed and now Firetrace is
going to get this."

How did it come to pass that Firetrace ended up protecting the
MATVs? Sorry, that Firetrace systems were inserted into MATVs?

When the government ... This is my recollection, and let me say, I
was not directly involved with this, but this is as it was explained to
me, is the government put together specifications for a new vehicle.

Mm-hmm (affirmative).

They identified in that vehicle that a vulnerability that needed to be
protected was the fuel tank, the engine, and the tires, the wheel wells
themselves.

Okay.

So the Army or somebody within the government would've identified
that the vehicle needs to have these characteristics and one of those
characteristics is something to protect the fuel tank, something to
protect this, something to protect this.

Now when the vendors bid on the contract, they have to prove that
they're in compliance with those specifications and in the case of the
MATYV, Oshkosh came to us and said, "Can you provide this?" And
we told them yes we could. We designed it specifically to fit on their
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

design. We quoted them. If the Department of Defense funded it and
if they decided to work with Oshkosh, then there was a very good
chance that we would get the business.

So Oshkosh is the prime submitting a bid, you guys are the
subcontractor that they have agreed to work with.

We were a subcontractor to-

Okay. And ultimately that does occur? Oshkosh gets the bid and-
Oshkosh got the bid on the MATV and we ultimately supplied... I
think there was about 10,000 vehicles that they ultimately purchased

and ... maybe not that many. But it was a sizable number.

And so, as a subcontractor, you've got a contract with Oshkosh to
provide X amount of Firetrace units or however this works.

Yeah, Oshkosh got the contract, they gave us a contract to provide the
fire suppression systems per the government's specification. And, we
got a contract.

Do you remember what year this is? Roughly.

Purely guessing.

Mm-hmm (affirmative).

2.

20127

12, '13. Something like that.

Let me draw your attention back to this email, it’s FT _0159. This is
an email from you to Mark Cavanaugh. It's Monday April 1¥, 2013.
This is still a string related to this, as you said, this event with some
heavy hitters. At the beginning there you say, "Unless there is
something in here that will directly benefit Firetrace, I'm hesitant to
reach into my personal pocketbook to fund/attend such an event."

What would've directly benefited Firetrace?

The exposure. If somebody there sees that Firetrace is there, would it
be nice to meet them? Would it be whatever. It would take, I think

Page 30 of 40

18-2234_0268



N N W N =

o

10
11
12
13
14
15
16

17

18
19
20
21
22
23

24
25
26

27
28
29

30
31

32
33
34
35
36

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

what I was expressing there, is that unless there's some unbelievable
reason to be here, I'm not reaching into my pocket for this event. And
at that time it was a year where we were not going to go ... It
appeared we are not getting bonuses, and if we're not getting bonuses,
I'm not going to have the money personally, and I'm not going to put
my money in this unless there was some reason, whatever it may be.

So when you say at the end, "Unless I have good reason to believe
such a donation will directly and immediately help Firetrace," you're
not donating unless there's an immediate assistance of some kind?

Yeah. What I'm saying is that, I am not reaching into my pocket as a
matter of principle and going to spend more money unless somehow
somebody could show me that there's some kind of a benefit here and
there's no ... It would be landmark. It would be a miracle or
something like that, if somebody could come in and say, "Boy, I think
Mitch McConnell," I'm just picking on his name, only because it's the
only one I remember.

Right.

That if Mitch McConnell, if you supported Mitch McConnell and he
saw that Firetrace was a supporter, he's going to like Firetrace. What
does that mean? Mitch McConnell can't do a thing for me. So, unless
you can prove that somebody has got some method which they can
help us, which I'm saying that because there isn't some method they
can help specifically help us, I'm not spending my money.

So when you say, "I'm not going to contribute unless there's a direct
and immediate help to Firetrace," can you provide an example of such
a method?

No, I think what I'm saying is unless you can show me this is going to
happen, I'm not doing it. And I know they can't show me anything
that's going to meet my criteria, so I'm not going to spend the money.

Had anyone ever provided you or Firetrace with some sort of direct
and immediate benefits that would've helped the company?

No. No. I think by the time we get out here, this is in '13 it looks like,
at least my personal desire to spend my own money to support
politicians who can't do anything for me, never have done anything
for me, I'm through with it. I think that was my level of frustration at
that point.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

And the answer can be no,

Former Firetrace Exec.:

No one's ever helped us. So why am I going to continue to go to
rubber chicken dinners, much less an expensive one just because |
think he was head of the Senate. I think.

Mm-hmm (affirmative).

At that time. I'm fed up with it.

Did you have something you were going to ask?

No, go ahead.

Is there anything that you thought we might talk about today that we
haven't touched on yet?

I didn't know what-
When I first called you.

When you first called me I had ... You made it somewhat clear that
you couldn't tell me anything, so I had nothing to speculate about.

Mm-hmm (affirmative).

I continue to believe I know as much as the average person about
politics having lived through all of this stuff.

Mm-hmm (affirmative).

Had no idea where this was headed or what it was about, and told you
I know very little, had very little involvement. And, I think, you didn't
lie to me and I didn't lie to you.

Okay. Let me ask you in a different way then. In light of the emails
that we've shown you and the questions that we've asked today, is
there anything else that you'd like to discuss, or that you feel like we
should've touched on?

that's totally fine.
I can't think of anything that comes to mind, but I think, what this
refreshes is that as a small business, we wanted to be savvy to what

was happening, and we reached out to professionals whose advice we
probably at least wanted to hear.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Helen Eisner:

Former Firetrace Exec.:

Mm-hmm (affirmative).

And, Firetrace, myself, Mr. Cavanaugh, we attended rubber chicken
dinners or a cocktail party. Did we ever get anything for it? No. If
there's a method in the federal system to get refunds for attending
rubber chicken dinners or something, I wouldn't even apply for it
because it was worthy of ... to be at an event like that and just kind of
chat with people.

I went to an event a year or two ago and had a chance to sit down
with Condoleezza Rice and spend a half hour one on one with
Condoleezza Rice. That was remarkable. What an amazing, amazing
woman. And it's probably been long enough that I remember telling
her that, "If you would run for president you'd have my vote because
you've got a level of common sense absent in Washington.”

I have enjoyed over the years attending the occasional event just to be
able to understand what makes people's minds tick in Washington.

But as I expressed in this last note, I never got anything from them. I
didn't expect to get anything from them. And unless somebody can
sure as hell prove to me why I should spend more money, unless
you're a really interesting individual, I have no desire to participate in
that.

Let me just ask you a couple quick questions, then we're going to
wrap up. You said on a couple occasions, and you were saying that in
reference to this last email we looked at FT 0159, you're not willing
to reach into your personal ... your wallet. Did Firetrace as a
company, did they ever make any contributions?

No, it was my understanding that the companies can't do that.

Or have any type of political action committee themselves where they
would have been able to-

No, Firetrace never did any of that. Anytime, if Dan Quayle said,
"Hey, you going to be at Ben's event?" Or something like that, I
reached in my own pocket. When it was ... Whether it was
Condoleezza Rice or I remember attending an event when Steve ...
Oh, come on “Former Firetrace Executive”...

Steve Forbes, I think it was, was presenting a flat tax. And I don't

know if he was running for anything. I don't even know other than I
was curious to hear why his logic behind the flat tax and wanted to
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

make my own judgment whether it's valid or not. I mean, I would
spend whatever it would've been, $1,000 to go to something like that.

But there was never an expectation of, "Gee, if I go to listen to Steve
Forbes, my taxes are going to be cut," or anything like that. Even if a
congressman told me, even if Steve Forbes said, "If you attend my
event, I'll cut your taxes," I know he can't do it.

So if it was a personal favor for someone, "Hey Dan, yeah it's your
son. I'll do something to help you." Or if it was, "Wow. I would like
to meet Condoleezza Rice and just have a chance to chat with her."
Or Steve Forbes or something. Those were my motivations for
reaching into my own personal pocket and writing a check.

Okay. You've mentioned a couple times that Mark Cavanaugh was
sort of the point person on a lot of the legislative priorities here. Do
you and Mark still keep in touch?

Very, very rare. When we sold the company in '15, I left. Mark stayed
on and ran the company.

And you sold the company to who in 2015? Halma?
Halma PLC. A publicly traded British company.

Okay. And, you had earlier made it seem you left in 2013, but did you
stay on, in sort of an advisory role?

Well, I was originally chair ... continued to serve as Chairman of the
Board, and then I became Vice Chairman of the Board. Then 1
ultimately left the board when the company was starting to be sold. If
you've never been part of a sale of a company, it is a stressful
environment.

Mm-hmm (affirmative).

And at the advice of my doctor and more specifically my wife, it was
time for me to retire from those types of activities. When the
company was sold, I let the new owners know that I had a little to do
with the formation of this company 14 or 15 years early. If I can help
you in any way, I'm happy to do it. You want me to sit on the Board
of Directors, I'm happy to do it. And they respectfully declined for
any participation by me any further.

Okay.

Page 34 of 40

18-2234_0272



N —

10
11

12
13
14
15

16
17

18

19
20

21

22
23

24

25

26

27
28

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:
Jeffrey Brown:

Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Helen Eisner:

Jeffrey Brown:

So I don't worry about that anymore. I play golf. I spend time with my
children, grown children, and more specifically my grandchildren.

Okay.

I make miscellaneous investments and pretend I'm a big time hitter
with my Big Elk Funding, which is nothing. And, today I come and-

Sit with the OCE.

Do my civic duty to come and talk to the two of you.
Which we-

Which appreciate.

We appreciate that. Absolutely. Just back to my original question
though. You and Mark, do you keep up at all these days?

Like I said, very little. We ... Our seats at the Phoenix Suns basketball
games were about 20 or 30 people apart, so I would see Mark at a
basketball game.

Mm-hmm (affirmative). Well, let me ask you-

Maybe since selling the company I do a great deal for charities in the
valley and I will see Mark occasionally at a charity event.

Okay.

But, we don't get together every Friday for cocktails and my
grandkids don't run in the same circle as his kids.

Okay.

I think one of the last times I even heard from him was to donate
money to his son's football team.

Okay.
Mm-hmm (affirmative).
Well, you had mentioned to me earlier that, sort of, Mark was the

point person on a lot of this stuft, and we've tried to get in touch with
him and I'm just curious if I can confirm with you what I understand
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

his contact information to be. Is he still at_

?

I think so, but I don't know for sure. Even in all the years we were in
business together, I've been to his house once.

Okay. How about email then? Is it _@-?

I thought it was
other than Firetrace?

, 1s he using something

I was told it was . You haven't

communicated with him on that email address?

I don't think so. I think I was using ... I think I was using his Firetrace.
I'd have to go back and look at emails to see.

Okay. And do have a phone number for him?

It was very similar to mine. It was -, and I don't remember the
last four.

Do you have it?

And mine is . That's quite frankly the only reason I
could remember the first, what is that, six digits, is because it's
identical to mine and I remember that from the good old days.
Yeah, we don't have to remember these anymore.

I show, and I don't know if it's accurate, did you say it Was-
?

_. Yep. Scottsdale, Arizona.

That's what I have in here, but I have no idea whether that's current or
not.

Okay. Final question I have for you is just, aside from myself and

your wife, have you chatted with anybody else about our interview
today?
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Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

I keep an office at a company called ... Oh no I didn't even talk to
them about this. When you called the first time I asked ... I called
Mark and asked Mark what he knew about it.

Okay.

You know, what's going on? And Mark indicated that he had ...
guess you had tried to reach him or you spoke to him or something
like that, and Mark didn't know any more than I knew. And, hence,
this has evolved since then.

Okay.

But, my wife's aware of it.

What did you and Mark talk about when you called?

Well, that was right after you reached out to me and it was, "Mark, do
you have any clue of what's going on?"

Mm-hmm (affirmative). And did he-
And Mark had no clue of what was going on.

He had ... Did he indicate that he had received some correspondence
from us?

I think he said he received a ... No, I think he said he got an email
from you, and then did he talk to you on the phone?

We sent a letter and an email, and we haven't heard back from him.

Well, I think, let me think of how this went. I think I got an email
from you first.

Mm-hmm (affirmative). And you got a FedEx the next day.

Okay, if it was the next day, I lose track of time.

Part of my residual damage from my stroke is damage to the thalamus
in my brain, and I can still do some complex things, but, if you want
to wager $100 on what day of the week it is, without checking my
phone, I probably can't tell you.

Okay.
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Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

So I apologize, I don't remember the sequence, but I remember
getting something from ... I remember getting an email from
somebody and thinking, "If you click on this phone number, you're
going to be malwared, phished, whatever," and I thought frankly,
"Why would these people even be reaching out to me? This is some
kind of scam. Look to see if they spelled something wrong or
whatever."

I think I told you that on the telephone.
You did.

It wasn't until I think, T don't know if it was the same day we got the
letter, or you called me or whatever-

I'believe you got a FedEx the next day and then you called me right
after you got the FedEx.

Okay. I think the FedEx to me indicated that maybe this is real. That's
why I called you.

That's what you indicated to me on the phone. Had you talked to
Mark before that or after that?

I think it was after that. I don't ... I apologize, I don't remember for
sure.

Mm-hmm (affirmative).

Like I say, it was right around there and it was like, "Mark have you
got any clue of what's going on?" And Mark said, "They're trying to
reach me too. [ have no idea," and I think... I got the impression that
maybe his attitude was, "I've got a million things going in my life
right now."

Mm-hmm (affirmative).

And I think, no disrespect, but he put you guys at the bottom of a
million things going on. He's, I believe, to be a very busy guy.

Okay.

As a minimum, I know that his daughter is an excellent volleyball
player and she travels all over the United States playing volleyball.
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Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:
Former Firetrace Exec.:

Jeffrey Brown:

Former Firetrace Exec.:

Okay.

Specifically sand volleyball in the summer. And, I mean, I'll be
honest with something else too. Not that I was being being dishonest.
We talked about his address. I don't know if he's there in the summer.
I think he goes and lives someplace in California.

Okay.

When you talked on the phone, did you talk at all about
Representative Schweikert?

No.

Okay.

I had no idea whatsoever what this was about, and because Mark is
more in tune with Washington in general, I thought he'd fill me in.

Jeff couldn't fill me in, so I thought Mark knows everything about
that stuff and he'll fill me in and he knew nothing either.

And, away we go.
Did you talk about any other members of congress or anything-

We didn't talk about Schweikert, or Flake, or, I'm trying to think of
other names. McCain. We didn't talk about anybody. It was, you
didn't tell me who it was in regards to, and so my question to Mark is,
did you get this? Do you have any clue what this is all about?

He had no clue. I drew the impression from him that this was the
lowest thing on his list of many priorities. And I indicated to him that,
I'm retired, I'm a nobody anymore. And, if I have the time and it can
work out, exactly as I shared to you, if I have the time, I have
absolutely nothing to hide. There's nothing that we ever did that was
illegal, inappropriate, or anything else. I would go do it.

Has anybody reached out to you about this interview?

No.

Nobody from Congressman Schweikert's office or...no lawyers
associated with Firetrace?

No sir.
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Okay.

I think that's all we have.

Thank you. We really appreciate you taking the time to sit with us

today, and with that, I think I'll end the recording.
Great.

Thank you.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Good morning, this is Jeff Brown with the Office of Congressional Ethics.
With me is Paul Solis. Before us is “Former Financial Administrator”.
Today is January the 23rd. It's a little after 8:30 a.m. We are in the Cannon
House Office building. “Former Financial Administrator's” been given the
copy of the False Statements Act. With that, we'll get started.

You were previously employed with Representative Schweikert. In what
role were you employed with him?

I was the financial administrator.

Okay. What years were you the financial administrator?
From mid-2014 through the end of January 2017.

You work for others on the Hill?

Yes.

Who else do you currently work for?

Currently, I work for Congresswoman Ann Wagner, Congressman Gus
Bilirakis, Congressman Evan Jenkins, Congressman Lloyd Smucker,
Congressman Clay Higgins, Congressman Mo Brooks, Congresswoman
Claudia Tenney and Congressman Ryan Costello.

And your role and your title with those individuals is what?

Financial administrator, financial director for all of them except
Congressman Costello. For Congressman Costello I handle his academy
liaisons. And I also do that for Congressman Smucker along with the
financial side.

What's an academy liaison?

Basically I handle all the service academy nominations for two
congressional districts.

Okay. Are there other individuals that you used to work for that you no
longer work for?

Congressman Pitts, who retired. Congressman Schweikert.
Congresswoman Cathy McMorris Rodgers.

Okay. You said it was approximately January 2017 that you stopped
working for Representative Schweikert?

Yes.

Okay. What were the circumstances under which you left that oftice?
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Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

I had a conversation on the 30th of December of 2016 over the phone.
When Oliver Schwab said that I had scanned things incorrectly and
behaved unprofessionally for 24 hours. So my time in the oftice would be
ending January 31st, February Ist.

Okay. Do you know what he was referring to when he talked about an
unprofessional 24 hours?

I'was a little blindsided. The scanner that I normally use was not working
for about a week. So I took photos and sent the photos as scans. I'm not
exactly sure. He was in meetings off the Hill and out of D.C. at the time.
And said that because he received these texts, it interrupted him and was
unprofessional.

What were the documents that you were texting?

The documents, I don't think there were any vouchers. There were some
paid interns that wanted to be on January 2nd. I had made the mistake, I
thought that we could turn things in that Friday the 30th and still do the
two day E-Verify onboarding. But, because of the holiday they wouldn't
be able to get on until the 3rd. So, I had found this out a couple days prior
and I tried to scan things with correct dates.

And you said that you and Mr. Schwab had a conversation which he
expressed displeasure. Do you remember anything else about exactly what
was discussed in that conversation?

Yes, I do.
Can you elaborate?

He mentioned that there were ... I actually wrote a replying memo to him.
I don't know if you have that information?

We'd certainly take it, if you have a copy.
Yeabh, if you have a document.

So we discussed the payroll authorization forms. I said I took
responsibility for not submitting the payroll authorization forms to those
interns last week. And explained the situation, but said I take
responsibility. He brought up amounts of water, modular furniture and
technology that the office had purchased. And said that there was $40,000
combined in these items in the cage. To my knowledge, I've only been in
the cage maybe once.

What's the cage?
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Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:
Former Fin. Admin.:
Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:
them?

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

The cage is essentially a storage unit. Sort of like, across from here there's
storage units. And I pulled up my files. Water, that's spent approximately
$1200 to $1450 a year. The modular furniture, here about $7,000 and I did
not know that any of that was in the cage. Part of my job, I don't have an
office per se. I do hang out in one office where I do most of the hard copy
work. But then I visit each office. Then I, with the technology ... I said to
you before I came, there was about $13,000. About $10,000 in 2015. But
that actually wasn't spent ‘til 2016. So, I don't have any of this technology.
And that's technology that has to be signed off by the member or
representative.

What conversation prompted you to respond about water, modular
furniture and technology?

Because he brought it up and said we had this waste. I went to the cage
and there's $40,000 worth of items in there.

Is this all in the same telephone conversation?
This is all in the same telephone conversation. That's 7:26 p.m.
On December 30th.

He also said that Representative Schweikert did have some budget
concerns. And that Representative Schweikert, it's a house budget. I would
say it was okay, here's some information. And he being Oliver, expressed
to me that every time I left the office he would have to have an hour or
two conversation with the Congressman to calm him down. Which I was
not privy to prior to this conversation.

You had budget responsibilities in the office then? Can you describe

I had budgeting responsibilities to advise the member / Chief of Staff to
say, here's what's happening with your budget, here's where you're headed
to go over, here's where you want to ... Here's what it is month to month.
Obviously, that budget would change throughout the year. Predicated on
the needs of the office and how the office use things. My job was to make
sure that they didn't go over budget. So that the Congressman did not have
to write a personal check.

Did you have authority to make purchases or expenditures?

The only thing would be probably once or twice I did get some office
supplies that I used for my job. Which would be for the office. A lot of
shared staffers for example, my phone is paid for by one office, my laptop
is paid for by another office. So there's the shared cost. During that I think,
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Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

I'd say probably no more than 6 vouchers, but I don't even know if they
were that many vouchers that I put office supplies on.

To your knowledge, was Representative Schweikert aware of — Let me
rephrase that. What was Representative Schweikert's involvement in your
termination?

I do not know.

Have you had any conversations with Representative Schweikert since
December 30th, 20167

I've seen him in the hall once or twice and we've exchanged pleasantries,
but no real conversations.

I want to follow up on something Paul asked just a second ago. You were
explaining some of your budgetary responsibilities, but your role as
financial administrator, can you just walk us through exactly what that
meant in Representative Schweikert's office?

Sure. So in that office, my job was to do the vouchers, do the payroll
authorization forms and have them signed off by authorized folks. If ... 1
also offered the services of helping with parking; would be working with
the parking office, ID services, and different things like that. And I did, if
there were ethics questions, I talked with people in ethics. Here is some
information because there were questions about some whiteboard paint in
the office. I did read an article about a month and a half ago.

Okay.

And I knew there were conversations about Arizona travel during the
Super Bowl, and there were some things in the article to which I was not
privy that I was surprised to learn in the article, as well as training.

Before we get to the article, I would like to ask you just a couple more,
sort of more background questions about the office, and then I would like
to add some more detailed questions about that. How much time did you
physically spend in Representative Schweikert's office?

My normal schedule is to come in on Tuesdays and Thursdays. When I do
my rounds, I'll go to each office and it could be five minutes, it could be
15 ... I would say at the outside, 30. If someone's not there to sign, I would
come back. But let's say 30 minutes or so a week.

And I should have asked this follow-up question earlier, but what sort
of ... Percentage-wise, it sounds like vouchers and budgetary issues were
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Former Fin

. Admin.:

sort of the primary responsibilities in Representative Schweikert's office.
Percentage-wise, were those the largest issues you worked on?

Those were the largest issues. Yes.

And approximately how much time were you spending on those sorts of
issues?

For that particular office?
Mm-hmm (affirmative).
Probably 80, 85 percent.

And just going back to the budget, you had a sort of consulting
responsibility, and so you would apprise Representative Schweikert and
Mr. Schwab about the status of things, right?

Right. I would say for the Congressman, he would say, "Hey, how are we
doing? Are we spending too much? Is Oliver spending too much on office
supplies?" Or, it would be more conversational than ... I don't know if 1
ever really sat down with the Congressman to go over the budget. There
was one time that he asked that I provide a sort of table of how does his
office stack up with my other offices on certain things, which I did,
naming the other offices as A, B, C, D, et cetera, and just sort of saying
here's where you are in reference to personnel, in reference to travel.

When was the conversation, roughly?

I think this has the date on it. Okay, I would say beginning of 2016
because I have 2015 totals and projected totals for 2016. So January,
February 2016; I can check my work document.

No, that's fine. You've mentioned Representative Schweikert and Mr.
Schwab as individuals that you've interacted with regarding your
responsibilities. Was there anybody else in Representative Schweikert's
office that you worked closely with?

Beau Brunson, who was the Deputy Chief of Staff.

And can you talk a little bit about what Beau's role was, or what sort of
working relationship you had with Beau?

I had a good relationship with him until he was terminated in the fall of
2016, or end of two thousand ... Oliver changed plans on when he would
terminate folks, so I know he had conversations with me about changing
Beau's job description, changing his salary in the fall. And I think one plan
was to have him work through 2017 partially for the office and take the
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salary down. And then it was, "No, six months." And then it was ... it
changed.

What did you know about Beau's departure from the office or termination
from the office?

I know that Oliver practiced what he wanted to say to Beau on me. He
came into the Pitts’ office and said ... We had a conversation in person, in
the Pitts’ office and we had a ... I know we had at least one conversation
over the phone because I travel for my other, the academy side of the job,
so I know we had a phone conversation. I remember sitting in a parking
lot, listening to "Here's what I want to say to Beau." Until my termination,
I'thought I had a good relationship with the office and all the staff in the
office. I don't think I've answered your question.

That's okay.

Because... Oliver, on several occasions, asked me to fill out termination
paperwork for himself for in a month, or six months, or a year, and then,
or ... "No, do it now," and then, "No, I'm not going to do it." And he did
the same thing with Beau starting that fall. I think it was three different
termination dates that he had me prepare within two or three months.
Oliver spoke with me and sort of went over 'here's what I want to say'.
And I know he had one meeting with Beau, and then I believe a ... I don't
know if he had a second meeting, but then from what I understand, he
basically told Beau to not show up to the office for several weeks.

Do you know what prompted that?

I can tell you what Oliver told me, but I'm having concerns because
looking back, he had these conversations with me about Beau and then he
used similar language about my performance. So I don't know if what
Oliver said was correct. Do you understand what I'm saying? Oliver told
me that Beau was unprofessional, that he sat at this desk and didn't do
anything and that after he left, that there was a breath of fresh air in the
office and people were doing much better. Because I was not in the office
all day, every day, but only 15 minutes, half an hour, couple times a week,
I don't know if that's true, and I know that during my time in the office
there were a couple occasions where I prepared termination paperwork for
several months from the date that I was asked to prepare it. So, I don't
know if this was like the M.O of ... What Oliver said to me was that for
several times before, I guess he had a falling out with Beau. “Beau or
Estina, myself, Oliver, we're the ones that are going to stay, and who
leaves? Beau's like a brother to me.” So I was a little surprised when he
then started saying that Beau was unprofessional, and wasn't doing his job.
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That isn't something you heard before that point in time, the fall of 2016?
That's correct.

We've sort of touched on this, but [ want to make sure that I get answers to
these questions. In Representative Schweikert's office, did you have
involvement with travel reimbursements?

Yes, that's vouchers.
Okay.
And doing the paperwork, not approving.

Okay. Were there any office policies and procedures that you were aware
of with respect to travel?

I'm not sure. Can you expand on that question?

Sure, were you aware of any either formal or informal guidelines that
staffers needed to abide by when they were planning travel or seeking
reimbursement for travel?

I know normally they seem to prefer people who use rental cars versus
mileage, there wasn't that much mileage in the office. I don't think there
was anything written, to my knowledge.

Limits on spending, per diem rates, anything like that?

What I say to all my offices is each office is its own little fiefdom. You
really should have an employee manual. Not all of the offices have that.
From my understanding, the office did not have an employee manual. I
know I had several conversations to say this would be a good thing to do.
I'm trying to think if during the end, like LAs had to have travel approved
by Beau or Oliver, but that approval was never given to me as part of the
packet of here's the travel reimbursement that we want you to do the
voucher for.

Do you know if anybody approved of Oliver's travel?

I know we had several conversations of how much travel are you doing so
that I can help budget how much you're going to be spending for planes,
do you know how many times are you going to go out to Arizona? How
much overall do you think you plan to spend on each trip and things like
that, but I, as Chief of Staff, I think either he or David would have final
say, but I don't know if he went to the congressman or not to seek
approval.
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Jeff Brown:

Did Representative Schweikert have any involvements in travel approvals
generally that you're aware of?

I don't believe so.
And what makes you say that?

He was, as I said, each office is its own little fiefdom. I have some
members where I sit down with them quarterly, personally, and go over
the budget with them and their Chief of Staff, and here’s where you’re
spending. I never had any of those conversations really one-on-one, let me
sit down and talk with you. It was all just sort of how are we doing and
there would be other staffers in the office as well. So there really wasn't
private one-on-one conversations. I honestly don't know.

In Representative Schweikert's office, did you ever deal with mixed
purpose trips?

A couple times with the travel card. Oliver said hey, I accidentally put this
on the travel card, I should have put it on personal. I need to write a check
to Citi Bank. That happened on a couple of different occasions.

So although that could also potentially ... by mixed purpose what we...
Right, you mean political versus.
Right, right.

I did not know, until I read that article, that Oliver had his own consulting
shop. That was news to me when I read the article. I knew, like many
Chiefs of Staff, he did both official and political things for the member, as
many do, but I was, when I read that in the article, I did not know about
that. So, things were shown to, things were presented to me as I'm going
out for official business for the congressman, for the office.

Did you ever discuss, relative to Mr. Schwab’s travel, that he may be
doing campaign work out in the district as well?

I don't think so, but if I did, I probably said, as I say to my other Chiefs, if
you aren't sure if it's political or official, charge it to the campaign.

Did stafters in Representative Schweikert's office, ordinarily rent cars
when they went out to the district?

Yes, yeah.

Did you have involvement in Representative Schweikert's office with
office supply reimbursements?
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Yes.
Okay, and just generally, what was your role?

Generally, I would get the information from the staffer, I would check to
make sure that it was office supplies versus food and beverage or
something personal, and there were a couple times when I was like, okay,
this is something you can get from downstairs or this is something you can
get from like a shelf or cabinets or whatever you get from office
furnishings. I would suggest getting it there cause you can get things for
free.

Do you know if Representative Schweikert's office had any policies and
procedures regarding the purchase of office supplies? Either formal or
informal.

I mean I know when I was asked, I would say, if it's under $500 you don't
have to get the TSR approval on things, but it was more here's what's been
bought. Have it be reimbursed.

What was TSR?

TSR. Technology Services Representative. If you buy a TV, a 60-inch TV
4G that's $1,000 or you're getting laptop computers or things like that.
They have to sign off on certain items before they can be purchased. A lot
of times you can do a purchase order through CDWG or something like
that versus going out to Best Buy.

Was there an individual in Representative Schweikert's office that would
have been primarily responsible for purchasing office supplies for the
office?

I would say that Oliver took it upon himself to make a lot of non-office
supply store purchases.

Did Representative Schweikert have any involvement in office supply
purchases?

I don't think so.

When you say non-office supply purchases, are you referring to the House
office supply store?

The office supply store downstairs. Yes. In Longworth.

Did Representative Schweikert have any involvement in office supply
spending?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

He would joke that Oliver was spending a lot, but I don't think he ever
said . . . The only thing, maybe the whiteboard paint. I don't know whose
idea that was to have the whiteboard paint. That I'm not sure of.

You just mentioned that Representative Schweikert would joke about the
amount of money that Oliver was spending on office supplies. Can you
elaborate on that?

He would basically say, "Hey, is Oliver spending a lot?" Joking around,
but he did not ask specifics.

Would these conversations happen with any degree of frequency?

I didn't see the Congressman that much. I'm trying to think. I probably saw
him once or twice a month, so probably had six or seven interactions over
the time that I was there but nothing ...

Regarding office supplies, six or seven interactions? I'm trying to figure
out how this became a joke.

I think it was a joke before I got there. I know I said, "Hey, do you have
Amazon on speed dial?" Pens, buy them in the office supply store. These
pens are so much nicer, and they're cheaper. These are the ones that the
office really likes. These are conversations that I would more have with
Oliver. I would be like, "Oliver, come on, you can get pens down at the
office supply store. Why are you getting them from Amazon, or different
lamps, or what not?" These ones are nicer, and these ones make it look ... I
did on several occasions have email conversations with all my chiefs after
the whole Aaron Schock Downton Abbey look. If you can buy a fishbowl
and have Goldie that's going to live a week, that's office furnishings but
don't go and buy a tank that's a $1,000. My advice was always if this is on
the statement of disbursements and a reporter looks at it, what is it going
to look like in the paper and how is it going to reflect on a member? I had
a number of email conversations with all my chiefs. Hey, this is okay.
That's not okay. If you have questions, let me know because I can check
with finance, or I can check with ethics.

Did you have a role in Representative Schweikert's office in education
reimbursements?

After the fact.
What do you mean by that?

I wouldn't say education. I would say training because I would talk about
ethics training and starting in November saying, "Look, everyone has to
do their ethics training before the end of December. Here's where to go.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:
Paul Solis:
Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

You can do it in person if you haven't done that." If you were a new hire
you have to do it once a year, once a second hour for senior staff. I
received an email in late October of 2016 from Oliver saying he wanted to
double check. In 2015 T had another office that had done training that was
a quarter of the cost. Normally, training for the office would be ... On a
staff retreat they would have someone come in, and that would be the
training expense. It would be one expense a year, or it would be $50 to
have a course at the Library of Congress. When I received that email it
said it may be allowed in the future if it primarily benefits the office rather
than the individual. I told him that because I had another office the year
prior want to do a training for a staffer that was a couple thousand dollars.
I had checked with finance, and they said, "It can't be training that benefits
the staffer. It has to benefit the office."

How much did this one cost, if you could estimate based on your ...?

I know here it was a lot. After we had this email conversation we had a
conversation in person. He said, she said. He says that we discussed this in
the summer. I do not recall that conversation because I think it was $7,000
or $8,000. That big of a number I would have said let's make sure. Let's
get the sign off from finance or CHA or ethics first.

Do you handle training? Are you involved in training reimbursement for
other offices?

Yes, but I will say I've had the one in another office that was a couple
thousand dollars that we had all the paperwork back up before. The money
was reimbursed to the program, not to the staffer. The program was paid.
The staffer was not paid except for reimbursements for the hotel then.
Other than that I've had a couple that, like I said, were Library Congress
training. Leadership Constitute would come in or Mark Strand and there's
another. I'm trying to think of the other guy that would come in to train the
whole office on staff retreats.

What about universities? Harvard University? Other universities? In your
experience, any reimbursement to staffers for trainings at universities? Is
this the only one?

This-
Is this the only one, in your experience?

In my experience, yes.

Okay.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

You mentioned something either about traveler accommodation ... Did the
reimbursements related to this course at Harvard include travel, food,
accommodation, anything like that?

I know I tried to get ... From the end of October till end of December, 1
think, when it ... December or January of 2017 when it was finally
submitted, I tried to get information and had him fill out the information
for it. I don't know off the top of my head what all ...

What was your-

Because the other training was, this is the cost of the course and that was
paid to the folks that ran the course. And then the way that course was run,
it was run over a year. I think it was like seven or eight different times
during the year that folks from that state would go and they would stay
overnight, and so it would be a reimbursement for the night for that
particular staffer and the mileage for that particular staffer. But the course
itself-

Were you involved in the ultimate processing of this Harvard Kennedy
School reimbursement?

I know I turned information in. I think there were questions by Finance, so
I don't know if the ultimate one was when I was there or after I left. I-

You don't know ... Did Oliver Schwab receive money from the House of
Representatives reimbursed for that expense?

I don't know because by the time I was able to get the information from
him it was end of December. Whether or not he actually got reimbursed, I
don't know because in the beginning of ... end of December, beginning of
January, I was no longer point of contact for the office with Finance so I
don't know.

Okay. This is October 29th, 2016, 5:10 PM. He's explaining to you how
this was based on benefiting the office as opposed to the individual. A
minute later at 5:11 PM on the 29th of October 2016, you responded "Yes
on all counts." Are you approving the reimbursement there?

I was saying, from what he told me, it looked like it fit, that this would-

Then what happened next? Did you turn in paperwork to the Office of
Finance?

I turned in paperwork to the Office of Finance but I don't think it was
immediately after that because it took some time for him to-
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:
Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:
Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Did the Finance Office ask you any questions about the reimbursement
request?

I think they did. I think I probably put this with the-
You might have those emails?

I might. I will say I don't know if they were emails or if they were phone
conversations. I worked for one office for 20 years and was told that 1
didn't have to backup the files for several weeks. After he left, because I
was a shared staffer, January 3rd about noon, 2017, 20 years of files
disappeared. It took about three weeks for them to get everything back. I
know, because of the storage limit on my computer, I delete a lot of stuff.
However, I'm sure it's somewhere in the Cloud. IT people can get it. I can
check and see-

Okay. Well, maybe we'll talk about that at the end. When you responded
to him, "Yes on all counts," did you talk to Representative Schweikert
about this reimbursement request by Oliver?

No, because I looked at what he wrote. That, to me ... I said "It has to
benefit the office." He says "Yes, it benefits the office. Here's how," okay.
So I don't think I talked with Representative Schweikert about this-

Any other-
... atall.

Any other educational or training reimbursement requests by Mr. Schwab
during your time in the office?

I don't think so.
How about by other staffers?

I know that there was like a conference up in New York for ... I'm trying
to think who it was for. I mean, there were a couple small conferences but-

Did you ever-
... nothing-

Did you ever remember any reimbursement requests for a Stanford-related
educational course?

I do not.

Okay. How about Johns Hopkins?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin
okay.

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Maybe. I don't think it was ... If it was, it wasn't brought to me as a
training course, it was brought to me as "I attended a conference," so

not ... This isn't educational, this is a training course but this is a
STAFFDEL. But part of my job, I will visit the service academies. There
are other Congressional staffers there but not-

Why does Johns Hopkins ring a bell?

Well, Johns Hopkins rings a bell because I live in Baltimore, because
there's a service academy student who is not nominated who there's a tie-
in with the Hopkins-

But you don't remember Johns Hopkins relative to any staffers in
Representative Schweikert's office?

Off the top of my head, no. There could have been but-

How about the Naval War College, do you remember anybody seeking
any reimbursements for Naval War College courses?

I know that Oliver ... I think he was part of the Merchant Marine, so he
mentioned taking courses there but I don't think he asked for
reimbursements for those courses. If he did, it wasn't presented that way to
me.

Okay. Do you recall if there was any sort of office policy and procedure
regarding education or conference reimbursements in Representative
Schweikert's office?

I think as long as it was approved by Deputy Chief, Chief of Staff, it was

I'd like to show you a couple documents, and then I'm going to ask you
just a few questions about that. And I should say you may or may not have
been involved in the processing of some of these documents, but I'm going
to ask some more general questions about it. So take your time if you want
to look at it, but I just have a couple very specific questions. First
document I'm handing you is CAO_0005 through 10. Can you just
generally tell me what this document is?

It's a travel card Citibank statement for the month of January 2015, mostly
plane flights.

Okay, and the front page?
The front page is the voucher cover sheet.

Okay. Do you recognize that signature?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin.

Jeff Brown:

Former Fin.

Paul Solis:

Former Fin.

Paul Solis:

Former Fin.

Paul Solis:

Former Fin.

Paul Solis:

Former Fin.

Paul Solis:

Former Fin.

Jeff Brown:

Former Fin.

Jeff Brown:

different?

Former Fin.

Jeff Brown:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

It's an authorized signature.
Do you know whose signature that is?

I know it's David Schweikert's signature. I can tell you David
Schweikert ... I don't think he actually signed any voucher forms while I
was in the office.

Okay. Tell me more about that. Why do you think that he didn't sign any
voucher forms?

Because, most members don't. It's an authorized signature. So normally it's
someone who's authorized ... chief of staff, deputy chief of staff, some
offices have a stamp.

Mm-hmm (affirmative)- Do you know if that's a stamp?

I don't believe that's a stamp.

That's somebody signing his name?

Yes.

In your experience, who signed Representative Schweikert's name?
Normally either Oliver or Beau.

Any occasion where there would be somebody besides those two signing
his name?

Yes. If they weren't accessible, I would ask if somebody else could sign
and say, "You know, here's what it 1s."

So Beau and Oliver had authorization from Representative Schweikert?
As far as [ know, yes.

Do you know what the process was by which they received that
authorization?

No.

How does that work in other members' offices? Is it similar? Is it
Pretty similar. I mean, you know.

I'm going to hand you one of the documents. CAO 0011 through 26.
Again just generally, what is this document?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin

Paul Solis:

Former Fin

. Admin.:

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

Paul Solis:

Former Fin

Paul Solis:

Former Fin

. Admin.:

. Admin.:

. Admin.:

Jeff Brown:

This is a reimbursement for Oliver Schwab for travel January 2015 to, I
think, end of February. As well as the ... yeah. January, February.

Just generally, what role would you have in creating this voucher cover
sheet? If any?

I would normally do the voucher cover sheet. For example, here he had
put meals when it wasn't meals, it was meeting with constituents. So [
crossed that off and made the change.

But the approval for these expenditures, would that have occurred prior to
you creating that cover sheet? Would Beau or Oliver approve the expenses
or the reimbursement requests and then give the paperwork to you to
process? Is that how it would work?

I would create the cover sheets. And then they would be signed. But I
believe that the items to which I would make the cover sheet were
approved.

You would prepare the forms as it goes to the staffer who is seeking
reimbursement?

I would prepare the top forms.
Okay.

Yeah, most finance folks do this. They would prepare the travel
reimbursement form.

With the accompanying receipts and documents?

With the accompanying receipts. There were some times ... like this one, |
can tell you, Oliver would prepare because sometimes I would prepare for
folks if they weren't sure exactly how to do it. They would give me the
receipts, I would fill this out, they would sign it. But I can tell you because
this doesn't have the code for the office, I did not prepare this.

That is CAO _0016?

Yes. Because of the office code, I would have put that on. A lot of the
folks wouldn't know what the office code is, so. Or they may not know
their staff employee number.

So let me hand you one more document. This begins CAO_0062 through
76. And 1 just want to draw your attention to the fact that the signature line
at the bottom says, "Member, chairman, officer, other approver signature."
Which is different than "Authorized signature."
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

That's because in October 1, 2016, the voucher cover sheet changed. That
was something that the CAO made the change for that. And they also
changed the expense reimbursement form. If you look at this expense
reimbursement form, and that one, they're different. Because that started
October 1, 2016.

Did that change in form come with any change in guidance about who
needed to sign these documents?

The voucher preparer needed to sign, and then still the member chairman
authorized signature. But the voucher preparer, we were certify six that the
voucher was prepared. You can see the difference in certifications. This
signature certifies six.

What is six?

Six is, this voucher was prepared according to the voucher documentation.
And that change happened October 1. There were a number of changes

to ... it used to be that if you bought something online, you had to have
someone else sign to say, "Yes, that is in the office, you didn't buy it for
personal use." That was anything that was purchased online had to be
signed by a third party.

What sort of procedures were in place in Representative Schweikert's
office to ensure that staffers were only reimbursed for legitimate
expenses?

I think believing in integrity of the staffers.

I guess I should ask, then walk me through the process from expense
happens to reimbursement occurs.

Expense happens, staffer submits the expense report to me with
appropriate receipts. If there weren't appropriate receipts they would say,
"Here's what ..." if it wasn't an itemized receipt, "Here's why it wasn't an
itemized receipt." Prior to October 1, the Office of Finance was a lot more
lenient. They now, if you do not have the missing receipt, you have to put
in, "Here's what it was. I bought a ham sandwich, a soda, etc." If T would
see alcohol, I would cross off the alcohol and change the amount that was
being reimbursed. It would go to me. I would do the cover sheet. I would
take it for a signature so that there would be somebody else looking at it
and approving it.

So there would generally be two individuals, aside from the staffer who
was seeking the reimbursement, that would review any reimbursement
request?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

Paul Solis:

Former Fin

Paul Solis:

Former Fin

Paul Solis:

Former Fin

. Admin.:

. Admin.:

. Admin.:

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.;

Jeff Brown:

Yes. Although sometimes Oliver signed for himself so in that case ...
In that case, it would be Oliver and yourself?

I would look at it and say, "Hey ..." if there was something, I would say,
"Okay, show me the pencils." Or "Show me the lamp." Or show me
whatever it is, so that I knew that it was in the office.

In your opinion, was there appropriate oversight on the spending practices
in Representative Schweikert's office?

Each office is its own fiefdom. How they want to run their office is up to
them. I can advise, I can say, "If this shows up, how would the newspaper
handle it?" If your office, if the member is okay with that ... But I can't
force them to not seek reimbursement for something unless it's something
like alcohol or ...

Recognizing all that, did you feel like they had the appropriate controls in
place?

I don't know. Each office is different.

How was this office different in regards to spending habits than other
offices you worked in?

I have some offices that they use their personal cars. They have maybe one
or two rental cars a year. This office, there were a lot more rental cars. |
have some chiefs of staff that don't travel to the district that much, so
there's very little travel or flights apart from the member.

Mr. Schwab traveled more to the district than other chiefs you worked
with, or less, or the same?

I would say more for someone who is based here in D.C. T had one chief
that was based in the district that came here every week that they were in
session. It wasn't more than that.

What about purchases for office supplies, Mr. Schwab's habits of
expenditure, more, less, the same as other chiefs?

I would say more.

Did you ever raise any concerns with respect to the way MRA
disbursements were being doled out in Representative Schwab's office?

Yes.

What were those concerns?
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Former Fin.
Jeff Brown:

Former Fin.

Paul Solis:
staffers?

Former Fin.

Paul Solis:

Former Fin.

Jeff Brown:

Former Fin.

Jeff Brown:

Former Fin.

Jeff Brown:

Former Fin.

Jeff Brown:

Former Fin.

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

Admin.:

That things that were being purchased on Amazon could be purchased
downstairs or could be gotten from office furnishings.

Did you raise those concerns with anyone?
Yes.
Who?

I raised them with Oliver, with Beau as hey, if somebody looks at this, it
could be questioned.

The concerns revolved around what staffers, the purchases of what

For the most part, Oliver. I say for the most part. Basically, Oliver.

Did you ever talk to Representative Schweikert or raise these concerns
with Representative Schweikert?

He asked for that one table, which I did prepare, which does show that the
office spent significantly more than other offices on supplies and
materials. I gave him the information. We didn't really have a follow up
conversation because I also wanted to keep the other office's information
private.

We talked about this, but I want to confirm. You were involved in
reimbursements for Oliver Schwab with respect to travel, office supplies
and education. Correct?

Yes.

That would have been from when to when? Your whole time working in
Representative Schweikert's office?

Yes.

Was there any request that Oliver had made that you would not have been
involved in? I should say any disbursement request that you wouldn't have
reviewed before they went to finance?

Can you give me an example?

Sure. I'm wondering if Oliver Schwab is looking to be reimbursed for
travel related expenses or education or office supplies, would those
reimbursement requests always flow through you?

I believe so.
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
there ...

Former Fin. Admin.:

You don't have any reason to believe that he was able to get
reimbursements without going through the financial administrator in the
office, that being yourself?

I don't think so. Is there a specific example?

You've talked about us raising concerns with Oliver and Beau regarding
Oliver's purchase of office supplies. Did you have any concerns with
respect to Oliver's spending habits on travel?

I asked him on several occasions how many times are you planning to go
out to Arizona, so we can plan appropriately, for how many days and what
you're doing. My job, while I work for the office, it's outside the office.
Each office's internal workings are those office's.

Was there anything that ever came across your desk travel-related that
raised red flags?

Are you asking about the Super Bowl?
We can talk about the Super Bowl?
How about apart from the Super Bowl? Any other trips?

He took a number of overseas trips, but I think that they were personal.
They were conferences, but he also said that they were official
representational duties.

Conferences overseas?
I don't know because he wouldn't say.

Did you ever receive review paperwork related to travel overseas where he
was seeking a reimbursement or used the official travel card?

I don't think so. There may have been a case, but I probably would have
asked, what StaffDel - Was it a flight to the airport? Was it taxi to the
airport? Something like that. Normally, basically, that's covered by the
trip. Then it's only taxis or a meal at the airport that you would get
reimbursed for because you would have to have the paperwork for the
staff trip. It would be privately funded travel, which means it would have
to go through ethics first to get that approved. Anything that was approved
should have the paperwork for that.

Aside from these overseas conferences that you just mentioned, was

Is there a specific ...
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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Paul Solis:

Former Fin
Paul Solis:
Former Fin

Paul Solis:

Former Fin
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No. I just want to be clear. Forget the whole — She mentioned you took
overseas trips. She also mentioned conferences. I asked if there were
conferences overseas. She responded, "No."

I don't know. I know he got married during that time.

CanIjust ...

Sorry.

... recap. The difference is I was asking about trips overseas. She
mentioned she thought they were personal. Conferences were domestic to
your knowledge.

He didn't share much with me, so I don't know.
That's fine. There was a distinction between the two, that's all.

Aside from everything we just discussed and aside from the Super Bowl
trip, which we can get to in a second, were there any other domestic trips
that Oliver Schwab took that raised any red flags for you?

I don't know. I probably asked him about different trips. I know he said he
went to this conference, I want to say, in Chicago where he then went to
the National Archives. He showed me I gave the archivist my father's
name or my grandfather's name, and they pulled all of the service records.
You should do this.

You mentioned earlier that you read an article about Oliver Schwab. What
article are you referring to?

The one from the Washington Examiner that you have in your hand.

This is a Washington Examiner article from November 2, 2017 at 6:01
pm. What was your reaction to this article?

That there were things that I did not know.
What were the things that you did not know?

Number one, that he had this consulting firm. He expressed on several
occasions that he did things for the campaign and that David owed him
thousands of dollars that he had personally put out for different things and
that David owed him a lot of money, which was one of the reasons that he
was going to be quitting on such and such a day and then that termination
paperwork would be ripped up. He wasn't going to quit on that day. It was
Oliver is having a hissy fit. He needs to have David tell him how great he
is. Then he'll calm down. From what Oliver expressed to me this was
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personal reimbursement to him, that he did not say that he had this
whatever the consulting firm, whatever the shop name was.

Chartwell.
Chartwell. I had not heard that.

Just so I can clarify, Oliver was indicating to you that he was making
personal outlays on behalf of Representative Schweikert's campaign, that
he was hoping to have reimbursed?

No, that it was for Representative Schweikert personally, like he had all of
these mileage points, so when the Congressman and his wife wanted to go
overseas, Oliver used his points so that the Congressman didn't have to
pay. I stay out of the political side. I worked on Joe Pitts’ campaign before
he came into office. I basically stayed out of the political side since.

Were you saying that Representative Schweikert was using Oliver
Schwab's travel points?

That's what was indicated to me by Oliver. I don't know if that's true or
not. He said, "He owes me so much. He owes me thousands of dollars that
I have personally put out." He did not say that he had put out as a
consultant.

Have you ever spoken to anyone at the Washington Examiner?
I have not.

Have you ever spoken to Philip Wegman?

I have not.

Did you and Oliver ever discuss, regarding what I think we can refer to as
this trip to Arizona during Super Bowl weekend 2015, did you ever
discuss whether he would be handling any campaign related activity while
he was out in the district?

Let me pull up. He sent an email to Beau and to me saying, "Just so you
guys don't have a heart attack I wanted to give you a heads up about my
trip next week. It will end up being about $4,000 for the hotel and about
$1,000 for rental car being Phoenix Open and Super Bowl weekend. I
apologize for this. It's priority for David that I'm on the ground to help as
host events with the House majority leader, other visiting members. |
got ..." Now it says, "two personel," but if you look at it I think he meant
to say personnel issues. "We need to get out of the way." I took that as
official.
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This is an email of January 24, 2015 at 5:40 from Oliver to you and Beau?
Subject line: travel budget for the balance of the month?

Right.
Personel is spelled P-E-R-S-O-N-E-L, and you believe that's personnel?

Yes, because we need to get out of the way. I would take that we as the
office versus ...

What is he referring to there?
I would say staff issues in Arizona. That's how I took it.

Do you have knowledge that there were personnel issues in Arizona that
he had to deal with?

I know there were as to the exact dates because there were a number of
different times when he talked about letting people go or bringing people
on.

He says, "I'm on the ground to help as we host events with the House
Majority Leader. When he says, "events," what does that mean?

I thought that they were for the office, that they were official events.
Why do you think that?

I've had other offices that they have events with other members for

After the fact, did a campaign event take place with the House Majority
Leader?

I did not know that until reading this article. I did not know that his wife,
or brother, or brother-in-law was out there as well. It was presented to me
as I'm going out for official business for the office.

Did you ever learn, outside of the article, that he attended - Oliver and/or
Representative Schweikert attended - the Super Bowl?

I did not know that he had attended the Super Bowl. No, I did not know he
attended the Super Bowl.

Did you gain any knowledge, outside of this article, about whether or not
Representative Schweikert or Oliver Schwab attended the Phoenix Open?

I don't believe so, apart from this article.

Let me walk you through one of these expense reports, which you should
have in front of you. If you can grab the document that starts with

Page 24 of 34

18-2234_0304



bW N R

10
11
12

13

14
15

16
17
18
19

20

21

22

23

24
25
26
27
28
29
30
31
32
33

34

35

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:
Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

CAO _0011 and if you can flip to page 0023. For the record, this looks like
it's a receipt of some kind from the Hilton Garden Inn in Scottsdale
North/Perimeter Center. Do you know if this is the hotel that Oliver
Schwab stayed in while out in Arizona during Super Bowl weekend 20157

It was presented to me that he was staying in this hotel during these dates.

Do you know if that is the hotel that he ordinarily stays in when he goes
out to the district?

I know there's a couple different hotels. I think it's one of them. I can't be
100% sure because I haven't looked at these for a year plus.

If you can flip to page 0022. This appears to be a receipt for Richard
Oliver Schwab at the Hyatt Regency Scottsdale Resort & Spa at Gainey
Ranch. It appears to be a $185 receipt. You mentioned earlier on page ...

Meeting with constituents for food and beverage versus meals.

Correct, on page 16 that you had to change that. Do you recall a
conversation about that receipt or this line item on page 0016?

No. I probably would have looked at it and said I'm guessing that this
because it's four as opposed to one and because of the amount that it
would be for probably Richard, the member, and staff members who were
there, staff members.

Did you have a conversation about who attended that lunch?
I do not believe so. I take it was not.

That's my question to you.

I did not.

I’'m going to hand you one other document that begins 0027 and ends
CAQO_0027 and ends as 0061. If you can just flip to page 58. For the
record I’ll note, this is an e-mail that begins, it's from Oliver Schwab to
you dated February 5, 2015 3:58 p.m. Mr. Schwab talks about attaching an
itemized receipt for the Hilton bill. I would like to draw your attention to
sort of the third paragraph down. He says, "I'm pre-booking the same hotel
for the Phoenix open week next year so that we get a normal rate and not
the rate once they're in room block central." Reading that, does that jog
your memory about whether or not this was the hotel that Mr. Schwab
would ordinarily stay in when he went out to the district?

The Hilton Garden Inn or?

The Hilton that he's referring to in this e-mail.

Page 25 of 34

18-2234_0305



10
11

12
13
14

15

16

17
18
19
20
21

22
23
24

25

26
27

28

29
30
31

32

33

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin

. Admin.;

Jeff Brown:

Looking at this?
Mm-hmm (affirmative).
I presume it was The Hilton Garden Inn.

I'll direct your attention to a couple of pages preceding this, 0053-56,
which appear to be the receipt that he’s referencing.

I mean, it looks like it's the same hotel.

My question is, do you know if that's the hotel that he would ordinarily
stay in when he went out to the district office?

There was that. I want to say there's a Ritz Carlton out there, but the Ritz
Carlton wasn't that expensive. I mean, ordinarily the cost was like $100-
$150.

I just want to ask about the location. Did he ordinarily stay in one hotel
when he was out in the district or did he tend to stay in a variety of
different hotels?

I would say one or two.
You don't know if this is one of them that he ordinarily stayed in.

I think it was, to be perfectly honest. I would look at Hilton. I wouldn't
look at the street address. What I would be looking for would be, for
example, valet laundry and making sure that came off or if there was
movie rental or something like that that would not necessarily be
reimbursable.

I should back up here and just verify for the record. You were involved in
reviewing Mr. Schwab's receipts and reimbursements for this trip out to
Arizona during Super Bowl weekend 2015, right?

Yes.

Okay. Are you aware of whether or not, do you have any reason to believe
that he tried to expense anything related to his wife's travel to the district?

I did not know his wife had gone to the district until I read this article.

Okay. Did you have any reason to believe that Mr. Schwab was trying to
expense anything related to his mother and brother being out in the
district?

No 1 did not.
Okay.
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taking place, that he had to go out there for office personnel issues, for
office business. It happened to be during the Superbowl. The Superbowl
was being held in Arizona. That he was going out there for official
business. That's what was presented to me.

What are you basing that understanding off of? Just the e-mail you just
showed us?

The e-mail and him talking and saying, "I'm going to be going out there. I
know it's more expensive than usual." But he did not say to me other
people were going out to this. There was no mention to me that other
folks.

Did he mention that any campaign events would be happening out there?
No.

Having read the article and having reviewed his reimbursement requests,
is there anything in hindsight that was a concern for you?

As I said, I did not know that he had this Chartwell. I do know that when I
sent the reminder in November 2015, "Hey everyone, you need to take
your ethics training" that his e-mail reply was "I've never taking ethics
training." [ was like, "What do you mean? How long have you?" This is
my little reminder to everyone that says, "Happy Thanksgiving." Take
your annual ethics. I may have actually done that. I said, "Are you talking
about your first-time training ever or just not last year?"

Okay.

I then said, "How long have you been with the House?"
Okay.

"You may have to do remedial training. Talk with ethics."

Okay, so, we've got the article discusses sort of four categories of things.
We've got office supplies, educational expenses, the Super Bowl weekend
we talked about, and campaigning coming from representative
Schweikert's campaign committee and his PAC, his leadership PAC. You
said to us you don't know anything about Chartwell or income he received,
Oliver received, from the campaign committees, correct?

That is correct.
So the information in the article is news to you?

That is news to me.
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Super Bowl weekend, Jeff kind of ran through that weekend with you.
You did know a little bit about that? About the messaging Oliver had
provided to you about the reasons for going out there, right? The
educational expenses, we talked about. You provided an e-mail
concerning one of those requests for reimbursement which is the Harvard
Kennedy School reimbursement, right?

Right.

We asked you about anything else, about possibly Johns Hopkins, about
Naval War College, Stanford.

He may have, whether it was presented to me as educational versus a staff
conference.

Right.
Because that would be handled differently.

Okay. The last category is office supplies. You do have some experience
in that about reviewing some reimbursement requests for office supplies.
You mentioned you did raise concerns -

Yes.

With Oliver himself -
Yes.

About the expenditures.

I raised them with Oliver and Beau and it was like, "Well, you know,
Oliver's chief of staff." So, what he says.

I just want to get clarification on the concern you raised because in my
mind there's a certain nature of the expenditure. You briefly touched on
this. One is that the expenditures or expenditure could be replaced by, for
example, furniture purchase or another type of supply purchase that the
House has to give to the offices as opposed to even making a purchase.
You would raise that concern, as well?

Yes, and I did. There was a heater that was. I don't know if it was a couple
hundred dollars or a thousand dollars, and I took it to finance because it
was a heater, apparently an outdoor heater for the district office. I asked
about it with finance. I said, "Is this reimbursable?" They said yes. For the
district office, it is. I can bring things up, I can say you can buy these but
ultimately if the chief of staff determines that it is appropriate I will ...
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Paul Solis:

Okay, so items that the, I mean I asked that question items the house has
like furniture. I don't want to talk about things the house doesn't have
because that's a separate issue. Items the house has like ...

Pens.

Well, I want to ask my question first. Pens are something that you'd
purchase from the house. They're not just items that the house gives you
like for example chairs, like modular furniture. I want to ask about items
like that, furniture items, desks, chairs, the house has those items to give to
offices. Would Mr. Schwab make purchases on those types of items that
the house would have that in your opinion may not need to be purchased?

To the modular furniture, the office does not pay for modular furniture
when it's set up in that office for the particular staffers that are there but
they then would have to pay for modular furniture through the house if
they changed the configuration after. That is what I believe the modular
furniture was for. Things that you would also purchase through the house
but you would, it would go to MRA would be like standing desks, which
would sort of fall under that modular furniture. I have other offices, the
ergonomic chairs.

I'm just asking ...
I'm sorry.

I'm just asking did you ever raise a concern with Oliver? Hey, Oliver the
house has this you don't need to buy it. Did you ever raise that type of
concern?

Yes.

Okay, moving on from that what about just the general nature of amount
of expenditures so this looks like an awful, for example, this looks like an
awful lot to spend on pens. This looks like an awful lot to spend on folders
or binders or anything else. Would you raise those types of concerns?

Yes, I did. Yes.

Then as you discussed you would also raise the type of concern about
particular items for example a heater, where it was a larger dollar item and
it just sort of triggered to you do we need this. You would also raise those
types of concerns.

Yes.

Those three sort of categories of expenditures for office type equipment
you raised concerns in all three of those categories?
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Yes, I did.

Okay, I realize my question might've been a little confusing. I just wanted
to sort of make sure I understand all those different things.

Yes.

I have a couple quick questions before we wrap up. What can you tell me
about Oliver Schwab's wife being hired as a temporary employee in
Representative Schweikert's office in 20147

Not much, I knew her because we were both schedulers for Pennsylvania
delegation. Basically, what I know is when she got engaged to Oliver the
office decided that she should not be the temporary for us in doing the
office finances. She suggested me as someone that she knew as another
scheduler who was a shared staffer. At the time I did scheduling along
with financial administration for one office. I pretty much knew maybe for
a couple of days that she had done it and got her thumb drive of the
information.

She did scheduling and finance for Representative Schweikert?

No, she handled scheduling for a Pennsylvania member, which I at the
time handled scheduling for a Pennsylvania member. I had worked with
her for pro life Pennsylvania. There's a lot of folks that come down for pro
life so we do provide refreshments and benefits as a state. That's how I
knew her. I don't think she did the scheduling for Schweikert.

Do you know what she did in Representative Schweikert's oftice?
As far as I knew, she only handled finances, that's all that I know.

Did you have any concerns about her working in Representative
Schweikert's office?

No, because I believe as soon as they got engaged that's when they hired
me or shortly thereafter. I did not know that she worked for Representative
Schweikert until she sent me an email saying hey, I just got engaged. I've
been working for this office, are you interested. Are you looking for
another office?

Was there any overlap between the time you started with Representative
Schweikert's office and her time there? For example, you walk in the
office and she's there.

I don't believe so. If so, maybe a day or so. I think I came in maybe on the
14th or 15th and she probably left that same time. I don't remember if I put
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in the appointment and termination paperwork or she put that information
in.

This article references - this article I'm referring to the Philip Wegmann
article in the Examiner- references former staffers. Do you know who the
former staffers are that are referenced in this article?

I do not.
Do you have an educated guess about who they might be?

Maybe but I don't know who is still with the office and who's not with the
office at this time.

Recognizing that you do not know who these sources are, do you have any
thoughts about who may or may not have talked to the Examiner about
these sorts of issues?

No one has presented themselves to me to say hey, did you know anything
about this. There's no staffer, since I left the only communication I've had
is if there's been a bill that's come in that may have come to me because
it's a newspaper bill that comes in once a month that I've been, sent to the
office. I haven't contacted ...

Has anybody from Representative Schweikert's office contacted you about
this article?

No.
Have you spoken to anybody about the article?

I've spoken to a couple of my chiefs simply to say hey, this is a former
chief. You might want to use this as guidance ...

Why did you say former chief?

He was my former chief. I've talked with some of my current chiefs to say
hey, this information is here. I maybe asked questions about this because I
was here. [ read it.

Have you talked to anybody else about the fact that you're meeting the
OCE?

My husband was in the room when you called.
You made a statement that you ...

I did contact a friend of mine who's a lawyer and just said, I didn't say
what it was. I didn't say who I was meeting with but just that I was being
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called as a third party witness. Do you have any suggestions cause I've
never had to do this before.

Understood. I noticed and as we’ve discussed, you brought a file of a
couple of documents, some of which we discussed here today. Are there
any other issues that you feel like we should discuss in light of what we
discussed or are there any other documents that you wanted to walk
through with us?

You have mentioned that you haven't expressed who is being investigated.
I can make an educated guess. I don't know. I think of good in people. 1
know on more than one occasion I said as long as you guys are okay with
this being in the paper cause this could, you know as ultimately it
represents the congressman, which is what I, if you ask my other chiefs if
they will and I'll tell them the same things. If they have questions I'll say
talk to ethics. If there's something that you aren't sure of, if there's a news
story on it ...

Did you or Oliver ever reach out to the committee on ethics based on any
of the things we talked about today, any of the expenditures? I should it
put it this way, did you ever reach out to the committee for guidance based
on the expenditures you saw from Mr. Schwab?

I know I reached out for paint in the office. I know I reached out in
reference to ethics training and financial disclosure and told him to reach
out to ethics about that because ultimately it's on him. I know I reached
out either to finance or to ethics about Harvard and honestly I don't
remember if it was to finance because I had reached out prior on another
one or if it was to ethics that I reached out.

Was this over the phone or over email?

Could be both. I know I have advised with ethics to make sure you get
things in writing from ethics replies that they reply in writing so that you
can ...

You should check your emails to see if regarding the Harvard expenditure
from Mr. Schwab the reimbursement request to see if you emailed the
committee on ethics or they emailed you back with some sort of response.

Okay.

Jeff will be following up with you on that. Going back to this folder you
have of documents, some of which you shared with us, how did you go
about deciding what would go in that folder?

I read the article and said, you said that it was about office finances so ...
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You went through your ...
I'looked at ...

You went to your official emails and pulled what you thought to be
relevant documents related to your communications with Mr. Schwab or
Representative Schweikert, put in that folder and brought them here
today?

Yes, [ did.

You have backed up actual emails in your Outlook of all these emails?
Like I said ...

How did you get these emails? Did you print them from ...

Yes, I printed them.

So they exist right now sort of in your archives?

Yes.

Okay, I mean ...

I'm sure you guys can get them. You're a lot more IT savvy than I am.

We just like to request them now. You've got them there. We'd like to
request them now and take that with us if that's all right with you. They'll
remain during the investigation they'll remain confidential. We'll do our
best to go through them, review them.

Ethics, travel budget, leadership.

I mean have you pulled them and felt that they were relevant to our
questioning, we’d like them all.

Not all of these are for ...
Are those unrelated to our review today?

Well that's the article. This is about they requested my records so I gave
them all the records.

You mean when you were terminated?

Yeah. I don't know if you want those because they picked up the wrong
records originally. This was I stopped by to pick up vouchers.

Yeah, probably nothing related to ...
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Paul Solis:
Jeff Brown:

This was well, Oliver wanted to do some sort of wall mount system and I
said, well he said do you think, I said I don't believe they offer, they do do
wall mounts.

Related to expenditures.

This was how I knew to ask if it was personal or going for the office
because this was for a different office, had asked about a registration fee
and so I went to finance and said this would be reimbursable, yes. The
person was out and I said I did do a follow up call, I spoke with Keith. He
said it was okay as long as there's no credit, personal gain for the staffer
and we were okay with it being in the statement of disbursement, correct.
That wasn't for this office.

Okay but it ...

This was from 2015 and so then when ...

This, in your decision making process, I think that would be helpful, yeah.
I don't want to get the other office in ...

No, I understand.

That's why when he presented it to me that's why I said okay.

Okay, got you.

There may be other emails if you guys want to send IT people.

Okay, well we appreciate this and I think this and also, you know the
information that you, some of the information you provided us with is
based off you, so it's good to have them to be able to make sure it
corroborates the things you said to us and so we appreciate that. That's
definitely helps us going forward.

That's why, I know he took a lot of trips but from what was presented to
me, it was presented to me as official for the office.

Do you have anything else?
I don't have anything else.

Okay, well thank you “Former Financial Administrator”, with that we'll
end the recording and thank you for your time.
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ERRATA SHEET

Pa e Line Correction

21 15 o s

Statements Act).
Witness Name:

Witness Signature

Date:

fo (W

Th's errata sheet 1s subm tted subject to 18 U.S.C § 1001 (commo y known as the False

Reason
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HAND

Congress of the nited States NELVERED

Washington, BE 20515 o T
November 9, 2016 Y =3 :f:‘
gL o= 2
Chairman Charles W. Dent pitse § =
U.S. House of Representatives LT
Committee on Ethics = =4
1015 Longworth House Office Building b el = E
Washington, DC 20515 H ET
R

Mr. Chairman:

I would like to submit the following additional information to my 2015 financial disclosure in
response to the additional information requested by the House Ethics Committee.

Sheridan Equities and Sheridan Equities Holdings are both located at my primary residence,
15819 E. Sycamore Drive, Fountain Hills, Arizona, 85268. Their only remaining asset(s) are
subject to ongoing litigation, resulting from a compensation agreement for real estate services

with Schwartz & Brough.

Schedule C should read "spouse salary” instead of just "spouse.”

Schedule D should read "October 2003" instead of just "2003."

Please accept my appreciation for all the work that you and your team do to ensure that the
House of Representatives operates is operating at the highest ethical standards of protocol.

L LBl

David Schweikert

Th

PRINTED ON RECYCLED PAPER

18-2234_0391
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